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"Danes je občinski praznik
kulture. Praznik, za katere-
ga nam je dal povod drama-
tik, pesnik, zgodovinar in
šolnik, predvsem pa naš ro-
jak Anton Tomaž Linhart.
Prav njemu gre zasluga, da
smo Radovljico s ponosom
poimenovali tudi Linhartovo
mesto kulture. Prepričan
sem, da si z bogatim kultur-
nim utripom, ki ga ohranja-
jo in ustvarjajo naši občani
in občanke, to ime tudi za-
služimo," je na slovesnosti
ob občinskem prazniku ob-
čane nagovoril župan Ciril
Globočnik, in dodal, da je
praznik kulture priložnost,
da se spomnimo velikih
mož in žena ter bogate kul-
turne tradicije našega oko-
lja. "Osrednja drevišnja po-
zornost pa je namenjena lju-
dem, ki so velik del svojega
življenja posvetili kulturi in
sociali. Pa ne zaradi lastne-
ga užitka ali dolžnosti - raz-
log je povsem nesebičen -
bogatiti kakovost življenja
sokrajanov, občank in obča-
nov. Nocoj se jim bomo jav-
no zahvalili."
Na osrednji prireditvi ob
prazniku je zato župan po-
delil občinska priznanja
prav za delo na teh podro-
čjih. Plakete Antona Toma-
ža Linharta so dobili: Niko
Podgornik, Matija Milčinski
in Moški pevski zbor Kropa.

Pečata občine sta prejela
Krajevna skupnost Kamna
Gorica in Medgeneracijsko
društvo Čebelica ob 20. ob-
letnici ustanovitve, medalje
Občine Radovljica pa Štefan
Prskalo, Rok Gašperšič in
Štefka Kunčič. Župan je pri-
znanja podelil tudi trem od-
ličnim študentom, ki so v
preteklem letu zaključili štu-
dij z najboljšimi rezultati.
(Več o nagrajencih lahko
preberete na 3. in 4. strani).
Slavnostna govornica na pri-
reditvi je bila tokrat mag.
Nika Leban, umetnostna

zgodovinarka in etnologi-
nja, ki strokovno vodi obno-
vo radovljiške graščine, za
kar je lani prejela tudi sta-
novsko Steletovo nagrado.
In ker je otroštvo preživela
prav v Radovljici, je v slikovi-
tem govoru duhovito pove-
zala preteklost s sedanjostjo,
ljubezen s stroko ter dosež-
ke z načrti za prihodnost. 
Rdeča nit proslave v režiji
Matije Milčinskega s pro-
gramom Mešanega pevske-
ga zbora Kropa pod vod-
stvom Egija Gašperšiča,
mladimi koledniki OŠ Sta-

neta Žagarja Lipnica in po-
vezovanjem Katje Stušek je
bila poklon Kropi ob 100-let-
nici rojstva njenega rojaka,
opernega pevca Antona Der-
mote; med gosti so bili tudi
njegovi sorodniki. Proslave
se je udeležil tudi dr. Dra-
gan Božič, po zaslugi katere-
ga smo spoznali Linhartovo
pravo podobo, saj je odkril
njegov portret. Radovljico pa
so ob tej priložnosti obiskali
tudi gosti iz pobratenih ob-
čin Ivančice in Svilajnac.

Občinski praznik kulture
Ob občinskem prazniku, posvečenem spominu na 11. decembra rojenega dramatika A. T. Linharta,
številne kulturne prireditve in podelitev priznanj

Ob prazniku 
Občine Radovljica

Slavnostni govor Nike Leben, 
umetnostne zgodovinarke in 
etnologinje, ki strokovno vodi obnovo
radovljiške graščine, za kar je lani 
prejela tudi stanovsko Steletovo 
nagrado. 
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Podarili aparat za 
rehabilitacijo komolca

Radovljičanka Irena Moro, direktorica podjetja
MORO & KUNST, je zdravstvenemu domu
Radovljica podarila aparat za razgibavanje 
komolca.
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Radovljiški župan Ciril Globočnik z nagrajenci. "Želel bi si, da bi vas ljudje še bolj opazili,
slišali, kaj jim sporočate, in vas vzeli za vzor," je na slovesnosti dejal župan. / Foto: Anka Bulovec

Marjana Ahačič

Kot je v začetku decembra
napovedal župan Ciril Glo-
bočnik, so jo za promet brez
protokola odprli takoj že na-
slednji dan, ko je upravna
enota Radovljica opravila
tehnični pregled in izdala
začasno uporabno dovolje-
nje za dobo 12 mesecev.
Krožišče med Radovljico in
Lescami, na katerega se pri-
ključi regionalna cesta iz
Lipniške doline, je bilo zgra-
jeno že pred slabima dvema
letoma, 460 metrov povezo-
valne ceste od krožišča na-
prej pa je država začela gra-
diti šele minulo pomlad.
Kljub temu da so ob začetku
gradnje napovedovali, da bo
odsek za promet odprt že ko-
nec poletja, se je to zgodilo
šele malo pred novim letom,
čeprav je bila cesta zgrajena
že v začetku jeseni. Upravna
enota namreč zaradi nepo-
polne vloge investitorja vse
do zdaj ni izdala uporabnega

dovoljenja. Za 735 tisoč ev-
rov vredno investicijo je Di-
rekcija RS za ceste namenila
645 tisoč evrov, delež Obči-
ne Radovljica pa je približno
120 tisoč evrov.
Po štirih napornih mesecih
zapor med izvajanjem grad-
benih del je bila v začetku
decembra zaključena tudi
rekonstrukcija križišča
Kranjske ceste in Šercerjeve
ulice pred osnovnima šola-
ma v Radovljici. Zelene ob-
cestne površine bodo uredili
spomladi, do zime pa so ob-
novili vodovod in dosedanje
križišče preuredili v dve
tako imenovani "T". Uredili
so tudi površine za pešce in
kolesarje ter ostalo potrebno
komunalno infrastrukturo.
Če se bo v praksi pokazalo
za potrebno, bodo v križišče
postavili še semafor. Občina
je za gradbena dela nameni-
la približno 200 tisoč evrov,
Komunala Radovljica pa za
obnovo komunalnih vodov
še dodatnih 100 tisoč evrov.

Povezovalna cesta 
odprta za promet
Tik pred novim letom so po mesecih pričakovanj
vendarle odprli povezovalno cesto od krožišča
med Radovljico in Lescami ter regionalno cesto
Lesce-Črnivec.

Radovljiška revolucija
spet oživela 
Ljudska igra Jakoba Špicarja
Radovljiška revolucija po za-
slugi mag. Jureta Sinobada
spet oživela, tokrat v knjižni
obliki.

OBČINSKE NOVICE OBČINSKE NOVICE KULTURA ŠPORT

Imenovani odbori,
predstavljen proračun
Občinski svet je na svojih
dveh decembrskih sejah
imenoval člane stalnih de-
lovnih teles v novi sestavi.

Knjižnice še vsaj dve
leti ne bo
Župan Globočnik je začasno
ustavil gradnjo šolskega
igrišča v Lescah in upočasnil
gradnjo nove knjižnice.

Uspelo nam je nekaj
velikega
Odbojkarji UKO Krope so v
dveh sezonah prišli iz tretje
v prvo ligo. Pomemben de-
lež k uspehu je dal tudi pred-
sednik kluba Tomi Kržišnik.
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Tik pred koncem leta je vendarle stekel promet po 
povezovalni cesti med krožiščem in regionalko.
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Na podlagi 33. a člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS,
št. 94/2007) sprejemam naslednji 

SKLEP
o imenovanju podžupana Občine Radovljica

1. člen

Za podžupana Občine Radovljica se imenuje člana Občinskega
sveta Občine Radovljica Mirana Remsa.

2. člen

Podžupan svojo funkcijo opravlja nepoklicno.

3. člen

Podžupan pomaga županu pri njegovem delu ter opravlja posa-
mezne naloge iz pristojnosti župana.

4. člen

Podžupan nadomešča župana v primeru njegove odsotnosti ali za-
držanosti. V času nadomeščanja opravlja podžupan tekoče naloge
iz pristojnosti župana in tiste naloge, za katere ga župan pooblasti.

5. člen

Podžupan v primeru predčasnega prenehanja mandata župana
opravlja funkcijo župana v času od sprejema sklepa o predčas-
nem prenehanju mandata in razpisa nadomestnih volitev do izvolit-
ve novega župana.

6. člen

Ta sklep začne veljati z dnevom sprejema, objavi pa se v Deželnih
novicah, glasilu Občine Radovljica.

Številka: 0322-1/2010-1
Datum: 30. 12. 2010

Ciril Globočnik, l. r.
ŽUPAN
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Marjana Ahačič

Odbor za finance bo tako
prihodnja štiri leta vodil
Zlatko Kavčič, člani pa so
Irena Pogačnik, Renata Ju-
triša, Petra Kapus in Danijel
Kašca. Odbor za gospodar-
stvo vodi Miha Zalokar, v
njem pa so še Jožica Režo-
nja, Uroš Jauševec, Sašo
Finžgar in Janez Resman.
Predsednica odbora za šol-
stvo in otroško varstvo je
Mateja Grčar, člani pa Franc
Markelj, Simon Resman,
Petra Doba in Slavko Kun-
čič. Marijana Ravnihar Kun-
stelj je postala predsednica
odbora za zdravstvo in soci-
alno varstvo. Člani so še
Franc Markelj, Mateja Gr-
čar, Miloša Kos Ovsenik in
Pavlina Finžgar. Odbor za
urejanje prostora in varstvo
okolja vodi Simon Resman,
člani so: Miro Pogačar, To-
mislav Kržišnik, Bogomir
Vnučec in Primož Jeglič.
Predsednik statutarno prav-
ne komisije je Matija Žiber-
na, člani pa Anton Pfajfar,
Primož Jeglič, Brane Fajfar
in Stjepan Pervan. Odboru

za kulturo predseduje Av-
gust Mencinger, v njem pa
bodo delali še Alenčica Mari-
ja Bole Vrabec, Elvisa Hala-
čević, Bogomir Vnučec in
Marijana Ravnihar Kunstelj.

Odbor za kmetijstvo vodi
Janko S. Stušek, člani so Bo-
gomir Vnučec, Marinka Še-
mrl, Andrej Avsenek in An-
ton Pfajfar, odbor za šport pa
vodi svetnik Marijan Vidic;
člani so Vili Praprotnik, Du-
šan Biček, Igor Dornik in
Darko Marolt.

V prihodnjih dveh letih
bo proračun razpolagal 
z okoli 19 milijoni evrov
Teden dni za tem je občin-
ski svet na svoji tretji redni
seji obravnaval izhodišča za
pripravo osnutka proračuna
občine za leti 2011 in 2012.

Kot je svetnike seznanil žu-
pan Globočnik, bodo pred-
videni prihodki in odhodki
v letu 2011 znašali 18,753
milijona, v letu 2012 pa
19,323 milijona evrov. Po-

udaril je, da so pričakovani
prihodki odraz ocene real-
nih možnosti in so bili
upoštevani pri racionalizaci-
ji odhodkov, pri čemer je
bilo treba upoštevati tudi
prenos plačil obveznosti, za-
padlih v minulem letu, v
prihodnje leto, in sicer v
ocenjeni višini 2 milijona
evrov. Dodaten milijon ob-
veznosti, nastalih v letu
2010, pa bo zapadlo v plači-
lo januarja letos. Realizacija
prihodkov lanskega prora-
čuna je bila namreč bistve-
no nižja, kot je bila planira-
na, zato bo občina del zapa-

dlih obveznosti morala po-
ravnati iz proračunskih pri-
hodkov za leto 2011, je še
pojasnil župan. 

Prednost vzdrževanju,
programom in energetski
učinkovitosti
V proračunu za leti 2011 in
2012 bodo prednostno načr-
tovani odhodki za izpolnje-
vanje predpisanih obvezno-
sti, vzdrževanje obstoječe
občinske infrastrukture, vla-
ganja v energetsko učinko-
vitost objektov in ohranja-
nje izvajanja programov.
Racionalizacije pa bodo de-
ležni predvsem odhodki za
materialne stroške in stro-
ške dela vseh neposrednih
in posrednih proračunskih
uporabnikov ter za že načr-
tovane in nove investicije. 
Poslovnik občinskega sveta
določa tri obravnave občin-
skega proračuna: po decem-
brski predstavitvi izhodišč
naj bi tako občinski svet na
svoji januarski seji obravna-
val osnutek odloka, marca
pa predlog odloka o prora-
čunu občine za letošnje in
prihodnje leto. 

Imenovani odbori, 
predstavljen proračun
Občinski svet je na svojih dveh decembrskih sejah imenoval člane stalnih delovnih teles v novi sestavi,
župan Ciril Globočnik pa je svetnikom predstavil izhodišča za pripravo proračuna za prihodnji dve leti.Ne smemo prodati

ne sebe ne 
koroških Slovencev!
V Deželnih novicah, 3. decem-
bra 2010, ste na 7. strani obja-
vili oglas podjetja Klagenfurt
Tourismus-a, ki vabi na bo-
žično dogajanje v Celovcu.

Aldo Jovan

Ali res potrebujemo
toliko "delovnih 
teles"?
Občinski svet radovljiške obči-
ne ima 10 delovnih teles - od-
borov in komisij. Vsako delov-
no telo ima pet članov, trije so
občinski svetniki.

Avgust Mencinger, 
občinski svetnik N.SI

Ejga - gremo 
v Kumrov'c!
... in ker smo otroci 20. stoletja
in s tem "Titova omladina",
smo se z veseljem, nekateri pr-
vič, drugi pa so že stari znanci,
sredi noči vkrcali na štafetni
avtobus proti Kumrovcu.

Saša Benedičič Vuletić Občinski svet je na svoji zadnji seji imenoval
tudi Nadzorni odbor Občine Radovljica v sestavi
Branko Bajič, Igor Kravanja, Dejan Pejić, Jernej
Kolman, Anita Vidic, Tine Štefelin in dr. Peter
Kramar.

Marjana Ahačič

"Realizacija dejanskih pri-
hodkov letošnjega proraču-
na je bistveno nižja od načr-
tovane. Z zadnjim rebalan-
som je bilo za leto 2010 pla-
niranih 21,8 milijona evrov,
do konca leta pa je ocenjena
realizacija prihodkov le 17,5
milijona evrov. Obveznosti,
ki so nastale v minulem
letu, je še za tri milijone ev-
rov, kar pomeni, da bomo z
njimi obremenili novo pro-
računsko leto," je nezavidlji-
vo finančno stanje v občini
tako svetnikom na občin-
skem svetu kot na novinar-
ski konferenci dan za tem
tudi ostali javnosti pojasnil
župan Ciril Globočnik.
Spregovoril je tudi o prvih

predlogih racionalizacije po-
rabe proračunskih sredstev.
Med njimi so tudi načrtova-
ne in nove investicije; tako
je zaradi pomanjkanja sred-
stev že ustavil gradnjo otro-
škega in šolskega igrišča v
Lescah, za katero gradbeno
dovoljenje še ni bilo pridob-
ljeno, projekt pa bo vsebin-
sko in stroškovno revidiran.
V izhodiščih za pripravo no-

vega proračuna je zanj zaen-
krat predvidenih 320 tisoč
evrov. O tem, v kakšnem ob-
segu in kdaj ga bodo gradili,
naj bi bilo odločeno še ta
mesec.
Kot je še poudaril Globočnik,
bodo na novo opredeljeni

tudi roki za izgradnjo nove
knjižnice v Radovljici, za ka-
tero pa je bilo gradbeno do-
voljenje izdano prav v teh
dneh. Občina bo za gradnjo
nove knjižnice in nastajajo-
čega Vurnikovega trga name-
nila skupaj 3 milijone evrov

(celotna vrednost investicije v
tako imenovanem kareju H
je 12 milijonov evrov), Glo-
bočnik pa je prepričan, da bo
gradnja, ki jo bodo glede na
vremenske razmere verjetno
začeli šele spomladi, trajala
več kot dve leti.

Knjižnice še vsaj dve leti ne bo
Ker je prilivov v proračun bistveno manj od načrtovanega, je župan Globočnik začasno ustavil 
gradnjo šolskega igrišča v Lescah in upočasnil gradnjo nove knjižnice.

Gradnja nove knjižnice naj bi se začela spomladi in bo po županovem prepričanju trajala
vsaj dve leti. / Foto: Anka Bulovec

V skladu s sklepom časopis-
nega sveta so prispevki, ki
smo jih doslej objavljali v De-
želnih novicah, objavljeni na
spletni strani Gorenjskega
glasa www.gorenjski-glas.si

Mnenja
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Župan Ciril Globočnik je ob
tej priložnosti občanom, ki
so se posebej izkazali na po-
dročju kulture in sociale, po-
delil občinske plakete, peča-
te in medalje.

Plaketa Niku Podgorniku,
Matiju Milčinskemu in
MPZ Kropa
Niko Podgornik je plaketo
Občine Radovljica dobil za
več kot 50-letno glasbeno de-
lovanje in sodelovanje v druš-
tvih. Svojo glasbeno pot je za-
čel pri tamburaših, nadalje-
val pa v novo ustanovljenem
Pihalnem orkestru Lesce, ka-
mor ga je povabil dirigent
Branko Lacko. Začel je igrati
B trobento, ki jo igra še da-
nes. Kljub temu da je glasbe-
no šolo obiskoval le eno leto,
se je, zahvaljujoč talentu in
izrednemu posluhu, razvil v
uspešnega glasbenika. Sode-
loval je v različnih društvih
in v ansamblih Lancovčani,
Karavanke in Sava. Zadnjih
pet let igra v ansamblu Gru-
den, v Veteranskem pev-
skem zboru pa igra in poje.
Dejaven je tudi v društvih
upokojencev in invalidov. S
pridobljenimi izkušnjami
pomaga mladim godbeni-
cam in godbenikom in je nji-
hov velik vzornik. Aktiven in
zanesljiv je tudi pri vseh pro-
jektih orkestra, svoje organi-
zacijske sposobnosti pa uve-
ljavlja tudi drugod. V Pihal-
nem orkestru Lesce že vrsto
let opravlja funkcije v izvrš-
nem in nadzornem odboru.
Za svojo glasbeno dejavnost

je prejel več priznanj, med
njimi Gallusove značke, zla-
to medaljo Bojana Adamiča,
in najvišje priznanje, ki ga
lahko prejme amaterski glas-
benik - križ za zasluge Med-
narodne glasbene zveze za
50 let neprekinjenega kultur-
nega delovanja. 
Matija Milčinski je plaketo
občine prejel za dolgoletno
ustvarjalno delo na področju
kulture v občini Radovljica.
Režiser Matija Milčinski je
že med študijem na Akade-
miji za gledališče, radio, film
in televizijo, smer gledališko-
radijska ter filmsko-televi-
zijska režija, pri domačih in
koprodukcijskih filmih sode-
loval kot asistent režije, opra-
vil pa je tudi prve samostojne
režije v poklicnih gledališčih.
Leta 1972 je bil imenovan za
direktorja Lutkovnega gleda-
lišča Ljubljana, po štirilet-
nem mandatu pa pridobil
status svobodnega umetnika.
V tem času je režiral mladin-
ske in otroške oddaje na TV
Ljubljana, lutkovne predsta-
ve ter posnel celovečerni in
tri kratke filme. Leta 1981 se
je zaposlil v Cankarjevem
domu v Ljubljani kot produ-
cent gledališkega in filmske-
ga programa, leta 1985 pa se
je kot umetniški vodja vrnil v
ljubljansko lutkovno gleda-
lišče. Jeseni 1987 je nastopil
mesto strokovnega sodelavca
za gledališko in lutkovno de-
javnost v Zvezi kulturnih
organizacij Radovljica in kas-
neje v Javnem skladu RS za
kulturne dejavnosti, kjer zna-
nja in izkušnje posreduje lju-
biteljskim društvom. Režiral

je posamezne prireditve na
Venerini poti na gradu Ka-
men in v Radovljici ter ustva-
ril izvrstne občinske in druge
proslave. Njegov opus obse-
ga režijo 56 gledaliških in 30
lutkovnih predstav, dveh ce-
lovečernih in osmih kratkih
filmov, 40 televizijskih oddaj
in štirih radijskih iger. Za
svoje ustvarjalno delo je pre-
jel številne nagrade strokov-
nih žirij na festivalih doma
in v tujini, leta 1984 pa tudi
odlikovanje reda viteza umet-
nosti in literature francoske-
ga ministrstva za kulturo. 
Moški pevski zbor Kropa le-
tos obeležuje 50. sezono po-
vojnega nastopanja in 135-
letnico ustanovitve, sicer pa
ima kroparska pevska prete-
klost svoj začetek sredi 19.
stoletja, štetje zborovskega
delovanja, ki ga označuje
nastanek prvega samostojno
delujočega zborovskega dru-
ženja, pa se začenja z letom
1876, ko je učitelj Kovšca
zbral pevce že delujočih dru-
štev Sloga in Čitalnica. Od
takrat se je nabralo 135 let
ljubiteljskega zborovskega
petja. Leta 1961 se je začelo
polstoletno obdobje Moške-
ga pevskega zbora Kropa.
Do danes se je v zboru zvr-
stilo več kot 50 pevcev.
Opravil je skoraj 4400 vaj in
več kot 2500 nastopov. Sko-
raj tisoč predelanih pesmi
različnih žanrov je zapel v
več kot sto krajih doma in
na tujem ter jih večkrat po-
snel tudi za radijske postaje.
Od leta 1994 zbor deluje še
v ženski in mešani sestavi,
kar popestri delo in pevski

izraz. Programsko načelo
zbora daje prednost sloven-
ski ljudski in umetni glasbi,
še posebej koledniški pes-
mi, ki jo je zbor priklical iz
pozabe in jo prvi v Sloveniji
že pred štirimi desetletji
uvajal kot zimskim običa-
jem primerno glasbeno po-
dobo. Poleg rednih letnih in
koledniških koncertov, pev-
skih revij nepretrgoma od
leta 1963 in mnogih drugih
pevskih dogodkov daje pose-
ben poudarek stanovskemu
in prijateljskemu srečevanju
s Slovenci zunaj meja.

Pečat občine Radovljica
sta dobila KS Kamna 
Gorica in Medgeneracijsko
društvo Čebelica
Krajevni skupnosti Kamna
Gorica je bil pečat podeljen
za organizacijo odmevnih

prireditev krajevnega prazni-
ka. V Kamni Gorici namreč
od leta 2001 dalje v začetku
septembra praznujejo krajev-
ni praznik, posvečen spomi-
nu na slikarja in freskarja
Matevža Langusa, ki se je ro-
dil v Kamni Gorici 9. sep-
tembra 1792. Praznovanje
praznika Krajevne skupnosti
Kamna Gorica sestavlja več
različnih prireditev, velika
večina pa se jih zvrsti prvi ko-
nec tedna v septembru.
Osrednja prireditev je slikar-
ska kolonija, na kateri sode-
lujejo amaterski slikarji in
vsi, ki se zberejo pod vaško
lipo. Tradicionalno organizi-
rajo tudi športna in gasilska
tekmovanja, družabno sreča-
nje in pohod po okolici Kam-
ne Gorice. Program, ki ga ko-
ordinira Kulturno društvo
Kamna Gorica, bogati pros-
tovoljno delo gasilcev, odbora

Rdečega križa, društva upo-
kojencev, športnega društva,
društva strevcov - možnari-
stov, otroškega vrtca Kamna
Gorica in je odraz sodelova-
nja ter spoštovanja ljudi in
njihove krajevne skupnosti. 
Medgeneracijsko društvo
Čebelica je pečat občine do-
bilo ob 20. obletnici ustano-
vitve. Prva skupina mladih
za pomoč starejšim in sku-
pina starejših za samopo-
moč v Radovljici je bila usta-
novljena pred 20 leti. Druš-
tvo je povezano v Zvezo 
društev za socialno geronto-
logijo in gerantagogiko Slo-
venije. Program skupine
starejših ljudi za samopo-
moč je eden najobsežnejših
na področju zadovoljevanja
nematerialnih potreb starej-
ših ljudi v Sloveniji in je
edinstven v Evropi. 

Občinski praznik kulture

Prejemniki plaket Občine Radovljica: Niko Podgornik, Matija Milčinski, ter Egi Gašperšič,
dirigent, in Janez Pavlič, predsednik Moškega pevskega zbora Kropa, z županom Cirilom
Globočnikom / Foto: Anka Bulovec
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Spoštovani nagrajenci, spošto-
vani gostje, spoštovani krajani
in občani!
Najprej se zahvaljujem obema
županoma, gospodu Janku
Stušku in sedanjemu županu
gospodu Cirilu Globočniku,
za povabilo, da vam ob koncu
leta, ko praznujete občinski
praznik, spregovorim nekaj
spodbudnih besed. 
Ob razmišljanju, zakaj imam
Radovljico raje kot druge go-

renjske kraje, odgovor ni samo
ljubezen do kulturne dedišči-
ne, temveč jo imam rada pre-
prosto zato, ker sem v Prešer-
novi ulici preživela zgodnja
leta svoje mladosti. Naš mi-
krokozmos so bila makadam-
ska ulica pred nizom danes že
skoraj podrtih hiš, odkoder je
bil razgled na tedaj še dobro
ohranjen Pusti grad in dvoriš-
ča z vrtovi, kjer smo gojili vrt-
nice za okras in kokoši za pod

zob. Ker je bila Radovljica po
vojni zelo popularno letovišče,
zlasti za goste iz jugoslovan-
skih republik, nam je oblast
kokoši kmalu prepovedala, ker
so motile letoviščarje. Otroci,
ki so nas povezovala potolčena
kolena in nadimek tisti s pan-
krtgase, smo se igrali ob skla-
dovnicah drv, na podstrehah,
v pralnicah in kleteh. Žogo
smo brcali na bližnjem Bulov-
čevem travniku, pozimi pa
smo se sankali na brežini pri
kapelici sv. Ane, kjer si moral
pod klancem dobro zavirati,
da te ni odneslo na železniško
progo. Praznik je bil, kadar so
nam starši dovolili kopanje na
Šobčevem bajerju, kamor smo
hodili peš, po poti preko vseh
teras. Kopali smo se v ledeno
mrzli vodi, v spominu pa so
mi ostale tudi pijavke. Bližje
in bolj gosposko je bilo zname-
nito Vurnikovo kopališče s
skakalnico. Posebej imenitno
je bilo, če smo si lahko za pre-
oblačenje privoščili kabino,
največkrat pa je morala za
hrambo obleke zadostovati ce-
nejša omarica. S skakalnice
nisem nikoli skočila, spomi-
njam pa se pločevinaste strehe,
na kateri se je grela voda, in le-
senih stolov na terasi pred bife-
jem. V nedeljah smo bili zvesti

obiskovalci otroške matineje
prav v tej Linhartovi dvorani,
na katero me veže tudi nekaj
žalostnih spominov. Spomi-
njam se, da je nekoč pred ogle-
dom filma Kekec zmanjkalo
elektrike. Otroci smo ob ogle-
dovanju filmskih plakatov v
vitrinah potrpežljivo čakali
dve uri s kartami v rokah, vse
dokler me oče ni prišel iskat za
kosilo in s predstavo ni bilo
nič. 
Tudi naslednji epizodi sta bili
bolj žalostni kot veseli. Stric z
zvezami me je uvrstil v ekipo
manekenk, ki smo na modni
reviji v tej dvorani predstavlja-
le dosežke tovarne Almira.
Nosila sem imenitno svetlo
rumeno pleteno obleko, na
spodnjem robu okrašeno s cik-
cak trakom, na vsakem zalo-
mu tega traku pa je bil prišit
velik cof. Toda revija se je
spremenila v nočno moro, saj
sem namesto enega obrata na
koncu lesenega odra naredila
kar dva, ter bila deležna po-
smeha cele dvorane, tako da je
bilo z mojo manekensko kari-
ero konec. Ne vem, ali je Al-
mira imela tukaj še kakšno re-
vijo; njene volnene puloverje
zelo pogrešam. Upam, da bo
bogata zbirka pletenin in obli-
kovalskih dosežkov kmalu
predstavljena v radovljiški
graščini. Spominjam se tudi
obiska dedka Mraza, ki je ne-
koč na novoletni prireditvi

metal otrokom pomaranče,
jaz pa sem sedela skupaj z
drugimi užaloščenimi otroki
na balkonu, kamor darila se-
veda niso segla.
Šola je bila v Čebelici, ki jo je
oblikoval naš prvi slovenski šo-
lani arhitekt Ciril Koch. Tedaj
tega seveda še nisem vedela;
šole se spominjam po tabletah
za zobe in po rumenem trikot-
nem siru ter mleku v prahu, ki
se ti je zalepil na nebo, kadar
smo ga jedli z žlico. Družabno
življenje staršev se je odvijalo
izključno v Grajskem dvoru, v
Vurnikovem hotelu, ki je da-
nes žal izgubil ves svoj čar.
Bližnjo stavbo hranilnice sem
obiskovala, ker je v njej stano-
vala teta, danes pa jo občudu-
jem zaradi češkega stavbenika
Josefa Hroneka. Hronek si je v
Radovljici in na Bledu na za-
četku 20. stoletja ustvaril dru-
gi dom ter zgradil nekaj kvali-
tetnih secesijskih vil, med dru-
gimi tudi bližnjo vilo Beli dvor
z imenitno secesijsko poslika-
vo. V njen vrt otroci s Prešer-
nove nismo imeli dostopa, saj
je bil zamrežen. Bolj dostopni
sta bili vila nekdanjega župa-
na Resmana, ki jo je zgradil
stavbenik Josef Seeland z Gra-
diščanskega, in občinska stav-
ba celovškega arhitekta Willi-
ya Mohra. 
V mesto smo zahajali v sprem-
stvu, čeprav ni bilo avtomobi-
lov. Najbližja pot je vodila sko-

zi Paradiž z drevoredom,
mimo Savnikove vile, kjer so
prodajali blago, špecerije s
kačo v Bulovčevi hiši do Šivče-
ve hiše, kamor smo nosili po-
pravljat čevlje. Še vedno se spo-
minjam vonja po lepilu v čev-
ljarski delavnici, pa vonja v
bližnji temačni lekarni s sivo-
laso gospo magistro, ki je teh-
tala zdravilne praške. Iz graš-
čine mi je najbolj ostalo v spo-
minu stopnišče s podestom,
kjer se je vse treslo, če smo ska-
kali po kamnitih ploščah. Med
zadnjo sanacijo smo možnost
tresenja preprečili in s skritimi
posegi zagotovili stavbi tudi
potresno stabilnost. O graščini
danes vemo veliko več kot ne-
kdaj, celo avtorja štukaturne
dekoracije poznamo. Fasado
in notranjost dvorane naj bi
okrasil Killian Pittner iz Spi-
talla, stopnišče pa naj bi bilo
na osnovi dognanj dr. Blaža
Resmana verjetno delo Gol-
mayerjeve kamnoseške delav-
nice iz Poljč. 
Po mleko smo hodili v Predtrg,
ki je vsaj v spodnjem delu še
vedno ohranil urbanistično
zasnovo. Trudimo se, da bi
našli kakšno fotografijo freske
Križanja na prvi hiši v nizu,
zaradi želene rekonstrukcije,
morda jo bodo našli v bogati
zapuščini letos preminulega
dr. Ceneta Avguština. 

Ob prazniku Občine Radovljica

Slavnostna govornica Nika Leben / Foto: arhiv občine Radovljica
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Občinske novice

S Cenetom žal nisva nikoli
našla časa za skupen ogled
mesta, vedno pa so mi bile v
oporo njegove vzpodbudne be-
sede. Pokopališče je še vedno
tako, kot je bilo v moji mlado-
sti. Sklepam, da je tudi lesena
kritina na pokopališki kapeli z
velikimi luknjami na zvoniku
še iz tistega časa. Naj bo to
opozorilo dobronamerno. 
Občina Radovljica je na Go-
renjskem najbogatejša z ne-
premično kulturno dediščino,
brez dvoma pa vas lahko po-
hvalim, da tudi najbolj skrbno
ravnate z njo. Dvomi, da se v
zadnjih letih ves denar steka v
mestno jedro, so sicer na me-
stu, vendar je pogosto bolj go-
spodarno, da so prenove celo-
vite. Upravičeno ste lahko po-
nosni na mestno jedro z no-
vim tlakom, prenovljeno graš-
čino, cerkvijo, župniščem in
posamezne stavbe. Norvežani
so sicer potožili, kaj vse bi lah-
ko sami naredili z denarjem,
ki ga je Norveška prispevala
za oživitev kulturnih spome-
nikov pri nas, vendar sem
mnenja, da je dediščina uni-
verzalna, mi jo hodimo obču-
dovat na tuje, tujci pa z vedno
večjim zanimanjem prihajajo
k nam. 
Ob pripravi strokovnih pod-
lag za razglasitev kulturnih
spomenikov v občini smo

konservatorji prečesali vso re-
gistrirano dediščino, jo doku-
mentirali in ovrednotili. Šte-
vilo evidentiranih enot seveda
ni dokončno ali zaključeno.
Kot spomenik državnega po-
mena je razglašen Grad Ka-
tzenstein v Begunjah s par-
kom, grobiščem talcev, zapori
in Plečnikova paviljona Joža-
murka in Jožefova kapela.
Državnega pomena sta tudi
cerkev sv. Petra nad Begunja-
mi in grad Kamen ter grobiš-
če talcev v Dragi. V mestnem
jedru Radovljice varujemo na
najvišji ravni cerkveno središ-
če s cerkvijo sv. Petra in žup-
niščem, graščino s parkom,
Šivčevo hišo in v mlajšem
delu mesta stavbo Čebelice.
Tudi obe trški jedri: Kropa s
Slovensko pečjo ter Žebljar-
sko delavnico in fužinarsko
naselje Kamna Gorica ter ro-
marsko središče Brezje smo
uvrstili na ta seznam. Med
etnološko dediščino sta naj-
višje ovrednotena kmečka
dvorca Begunjska cesta 2 in
Legatova domačija v Lescah
ter kmečka hiša Ljubno št.
20, med sakralno dediščino
pa tudi edina triladijska ro-
manska bazilika sv. Andreja
v Mošnjah, ki je skrita pod
gotsko preobleko.
V okviru obnove sakralne ar-
hitekture poskušamo odgovor-
nim na republiškem nivoju
predstaviti potrebo, da bi vsa-

ko leto namenili del sredstev
za restavriranje oltarjev in
gotskih fresk. Lancovo, oba
sveta Petra, tako na Gori nad
Begunjami kot v Radovljici,
čakajo na obnovo fresk že vr-
sto let, stalno skrb pa bo po-
trebno posvetiti tudi kamnose-
škim elementom iz tufa. 
Največ novih arheoloških od-
kritij v občini Radovljica je se-
veda povezanih z gradnjo av-
toceste. Na njeni trasi so bile
odkrite in delno raziskane šti-
ri večje lokacije: Ledine pri
Lescah, Preval pri Predtrgu,
Mošnje in Na Dolinje pri Do-
brem polju. Razen Mošenj so
bile druge lokacije ugotovljene
že s predhodnim pregledom
avtocestne trase. 
Na ledini Na Dolinje pri Do-
brem polju so bili odkriti sicer
skromni, a izjemno pomemb-
ni ostanki staroslovanske na-
selbine. Gre namreč za šele
tretjo nedvomno potrjeno sta-
roslovansko naselbino iz 8. do
10. stol. po Kr. na Gorenj-
skem. Stavbne ostaline v obliki
jam za nosilne stebre, ki so se
razporejale v pravilne pravo-
kotnike, je spremljala značil-
na keramika tega obdobja.
Obseg naselbine še ni znan,
arheološki potencial lokacije
pa je zaradi redkosti tovrstnih
naselbin velik. 
Memorialni spomeniki -
osrednji del predstavljajo poleg
begunjskih zaporov grobovi in

grobišča borcev iz časa NOB,
zlasti v Dragi in v Begunjah,
ki se urejajo v skladu s finanč-
nimi možnostmi. Na tem po-
dročju bo potrebno postopoma
prenesti skrb na mlajše rodove
in združenja, saj upravne za-
dolžitve niso zadosten porok,
da spomeniki ne bi utonili v
pozabo. 
V skrbi za prepoznavnost in
ohranitev etnološke dediščine -
tistih najbolj prepoznavnih
mojstrovin človekovega življe-
nja, ki jih predstavlja kultur-
na krajina s stavbarstvom v
njem, se je ohranila vrsta na-
selij, pomembnih zaradi urba-
nističnih zasnov, kot na pri-
mer že omenjeni Predtrg ali
vas Zgornji Otok z ohranje-
nim nizom nadstropnih hiš ob
stari transportni poti, kot tudi
posamezne domačije, kot na
primer Tončkova domačija in
Resmanova hiša v Zgoši,
Brinškova stara pošta in go-
stilna ter Matičkova hiša -
kmečki dvorec, nekdanja fur-
manska gostilna z izjemno
kvalitetnimi interierji. Na Do-
brem polju je ohranjena nad-
stropna hiša s poslikavami iz
18. in 19. stoletja, v Češnjici
pri Kropi prav tako. Nedvo-
mno poznate znani Španov
dvorec in Legatovo hišo v Les-
cah, danes kulturna spomeni-
ka, ki predstavljata prepo-
znavne značilnosti stavbar-
stva, s tem pa znanja in vešči-

ne s področja zidarstva, tesar-
stva, fasaderstva in notranje
zasnove teh hiš, ki kažejo na
bivalno kulturo v preteklosti in
danes. Trški, fužinarski nase-
lji Kropa in Kamna Gorica z
ohranjenim najstarejšim ti-
pom fužinarskih hiš sta na-
slednji korak pri ovrednotenju,
saj sta bili zavarovani s starej-
šimi predpisi, ki pa jih bo po-
trebno osvežiti. Pomemben
premik je bil narejen, ko je bilo
v Kropi restavriranih skupaj
šest fasad od predvidenih več
kot deset, dve kapelici ter stre-
ha na vigenjcu Vice. Obnovlje-
ne fasade naj bi bile zgled
vsem, ki jim skrb za ohranitev
kvalitetnih likovnih detajlov
ni tuja, ne smemo pa zanema-
riti tudi novih spoznanj o
stavbni zgodovini posameznih
objektov. 
Več pozornosti je namenjeno
tudi krajinski arhitekturi.
Dragoceno je spoznanje, da v
občini premorete vse razvojne
faze parkovnih zasnov gleda-
no kronološko: od srednjeve-
ških terasaste zasnove na gra-
du Kamen, zgodnjerenesanč-
nega parka iz 17. stol. v gradu
Katzenstein v Begunjah, ba-
ročnega parka ob radovljiški
graščini, do parkovne zasnove
z začetka 20. stol. v obliki an-
gleškega parka z vodnimi mo-
tivi ob gradu Drnča. Ne nazad-
nje je potrebno omeniti tudi
zasnovo arhitektonskega vrta

iz 20. stoletja, urejenega po
načrtu vrtne oblikovalke Ilse
Fischerauer iz leta 1936 ob vili
Poljska pot 1, v katerega so
vključene baročne plastike. Od
naštetih glasujem za rekon-
strukcijo baročnega parka v
mestu, za katero so idejni na-
črti že izdelani; prvi korak bo
popravilo parkovnega obzidja
ob oranžeriji, ki grozi, da se
bo zrušilo na dvorišče obnov-
ljene Vurnikove hiše, v kateri
je prostor namenjen tudi pred-
stavitvi vseh treh Vurnikovih
rodov podobarja, kamnoseka
in arhitekta. 
Z orisom bom zaključila. Če-
stitam nagrajencem, vsem
vam pa naj zaželim vesele bo-
žične praznike in srečno novo
leto z veliko osebnega zado-
voljstva. Sama imam dve
skromni želji: da bi že vendar
prestavili reklamno tablo ob
spomeniku NOB na križišču
pred Begunjami in restavrirali
imenitno secesijsko razpelo v
Zgoši, iz ateljeja kiparjev in
slikarjev Franceta in Toneta
Kralja. Ostalo bomo postorili s
skupnimi močmi. Tudi obno-
vo Linhartove rojstne hiše.

Nika Leben

(podatke o arheoloških in etnolo-
ških spomenikih sta prispevala
dr. Milan Sagadin in Mojca Ter-
celj Otorepec, ZVKDS OE Kranj)

Radovljica, 11. decembra 2010

V društvu Čebelica deluje 15
skupin, 9 v domu starostni-
kov in 6 v domačem okolju v
Radovljici in Lescah. Skupine
vodi 21 usposobljenih prosto-
voljk, od katerih jih 10 vodi
skupino že več kot petnajst
let, druga polovica pa več kot
deset let. Osnovni namen
programa je omogočiti starej-
šim ljudem, da ohranjajo in
na novo vstopijo v socialno
mrežo, ki jim zagotavlja
vključenost, sklepanje prija-
teljstev, varnost in sprejetost. 

Medalje občine Radovljica
so dobili: Štefka Kunčič,
Rok Gašperšič in Štefan
Prskalo
Štefka Kunčič jo je dobila za
predano delo v civilno druž-
benih organizacijah. Kot izu-

čena šivilja se je pri 17 letih
zaposlila v tovarni pletenin
Almira v Radovljici, kjer je
ostala vse do upokojitve. V
službi je organizirala krvo-
dajalske akcije in se jih tudi
sama udeleževala. Po koncu
2. svetovne vojne se je pri-
ključila prostovoljcem pri
obnovi porušene domovine.
Med drugim je sodelovala
pri gradnji gasilskih domov
v Mošnjah in Ribnem pri
Bledu ter pri izkopavanju
bajerja na Šobcu. Po upoko-
jitvi je postala dejavna člani-
ca Društva upokojencev Ra-
dovljica. Kot članica Rdeče-
ga križa je še danes najbolj
zadovoljna takrat, ko lahko
pomaga tistim, ki pomoč
resnično potrebujejo. Vse
življenje je zvesta viziji dela,
sociale, poštenosti in človeč-
nosti do drugih, kar so ji pri-

znavali tudi drugače misle-
či. Vedno je delovala v do-
brobit naše države in pri
tem skromno in nemalokrat
pozabila na svoje potrebe.
Za vestno in požrtvovalno
delo v civilnih društvih je
leta 1979 prejela državno
priznanje.
Rok Gašperšič, po izobrazbi
gozdar, po poklicu mene-
džer, pisec člankov, objavlje-
nih v periodiki, je priznanje
dobil za objavo knjige Mišače
in rodbina Pegam: Monogra-
fija vasi. Za monografijo vasi
Mišače, v katero je vpletena
rodbina Pegam, je podatke
pridobil v matičnih knjigah v
Nadškofijskem arhivu, z raz-
iskovanjem najrazličnejših
arhivskih virov, objavljenih
delih, pri sorodnikih in sose-
dih, zbiral je fotografije in
povpraševal strokovnjake.

Monografija v 12 poglavjih
predstavi vse, kar je do danes
znanega o Mišačah. Avtor je z
izjemnim čutom za ohranja-
nje tradicije spremljal spre-
minjanje mišaške krajine in
predstavil, kaj pomeni izgi-
njanje dejavnosti tradicional-
nega kmetovanja. Skoraj po-
lovica monografije je posveče-
na Mišačanom, bogata vizua-
lizacija s slikami v zadnjem
poglavju pa prispeva h globo-
kemu čustvenemu doživetju
bralca. Monografijo odlikuje-
jo celovitost, obseg in globina
zapisov in predstavitev vred-
not, ki so ljudem tisočletja po-
magale preživeti in delovati v
dobro prihodnjih rodov. 
Štefan Prskalo pa je medaljo
občine dobil za organizacijo
gostovanja Moškega pevske-
ga zbora Triglav Lesce na Ja-
ponskem. Štefan Prskalo,
rojen v Begunjah, si je kot

učitelj v gostinskih šolah v
Ljubljani in Izoli ter višji
predavatelj na višji strokovni
šoli za gostinstvo in turizem
na Bledu prizadeval, da bi
turistični delavci obiskoval-
cem znali posredovati slo-
vensko kulturo, kot direktor
Hotela Golf na Bledu pa je
uvedel slovenske večere z
narodno glasbo. Danes je
predsednik petnajstčlanske-
ga moškega pevskega zbora
Triglav Lesce, v katerem
poje že deveto leto. Člane
zbora povezujejo ljubezen
do petja in prizadevanja za
ohranjanje žive kulturne de-
diščine ljudskih in ponaro-
delih pesmi. V letih 2007 in
2008 so v Radovljici in na
Bledu gostili ženski pevski
zbor iz Tokia, obojestransko
navdušenje pa je prispevalo,
da so lani vrnili obisk na Ja-
ponsko. Izvedbo brezhibne-

ga gostovanja v Tokiu in
okolici so omogočili pred-
vsem vztrajnost, strokovni
pristop, dolgoletne izkušnje
in trdo delo Štefana Prskala.
Zbor je s svojimi koncerti
naletel na odličen sprejem
in gostoljubje, ob tem po-
skrbel za izvrstno predstavi-
tev Slovenije in spodbudil
zanimanje za obisk Radov-
ljice in Bleda. Tako si tudi
prihodnje leto lahko obeta-
mo obisk kulturnikov z Ja-
ponskega.

Posebna nagrada 
odličnim študentom
Posebno nagrado so na ob-
činski slovesnosti prejeli še
odlični študenti, ki so v šol-
skem letu 2009/2010 za-
ključni letnik študija in di-
plomo opravili z odliko: to-
krat so bili to Petja Zorec,
Matej Sitar in Luka Bernard.

Občinski praznik kulture
�3. stran

�3. stran

Župan Ciril Globočnik in nagrajenci: novi in stari predsednik sveta KS Kamna Gorica 
Dušan Beton in Jože Skalar, Rok Gašperšič, Štefan Prskalo, Štefka Kunčič in Metoda Bole,
koordinatorica Medgeneracijskega društva Čebelica. / Foto: Anka Bulovec

Posebno nagrado so na občinski slovesnosti prejeli še odlični študenti, ki so v šolskem
letu 2009/2010 zaključni letnik študija in diplomo opravili z odliko: tokrat so bili to Petja
Zorec, Matej Sitar in Luka Bernard. / Foto: Anka Bulovec
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Branko Fajfar (LKS)

Rojen leta 1958, zaposlen v
Plant inženiringu v SAVA-
TECH v Kranju. Gasilski
častnik v PGD Ljubno 40 let,
11 let poveljnik. Že tri manda-
te predsednik Sveta KS.
Uspehi - novo v KS: mrliške
vežice, vodovod, kanalizacija,
elektroinštalacija, telekomu-
nikacije z novo telefonsko
centralo, ceste, športni objek-
ti. Kot svetnik LKS zagovor-
nik večje vloge in pristojnosti
krajevnih skupnosti ter ena-
komeren razvoj cele občine;
podeželju vrniti trgovine, ob-
noviti občinske ceste, kanali-
zacijo in čistilne naprave po
vsej občini, dvigniti življenj-
ski standard in življenjske
pogoje vsem občanom. Hva-
la za podporo volilni obljubi.

Gorazd Fajfar 
(Glas mladih Radovljice) 

Rojen 23. avgusta 1980 v
Kranju, živim v Ljubnem in
sem absolvent Fakultete za
gradbeništvo in geodezijo v
Ljubljani. Kot svetnik liste
Glas mladih Radovljica se
bom zavzemal za program,
ki smo ga mladi skupaj 
oblikovali pred volitvami.
Rad bi se zahvalil vsem vo-
livkam in volivcem, ki ste gla-
sovali zame in za Glas mla-
dih Radovljica. Potrudil se
bom, da bom upravičil vaše
zaupanje, ki ste nam ga izka-
zali na volitvah. Na e-pošto 
glasmladihradovljica@gmail.com
nam lahko pošljete vaša
mnenja, predloge in pobude.

Mateja Grčar (SDS)
Sem domačinka iz Ljubnega.
Po končani gimnaziji v Kra-
nju sem končala študij na
Medicinski fakulteti v Ljub-
ljani, na odseku za dentalno
medicino. Petnajsto leto sem

zasebnica s koncesijo v Ra-
dovljici. Moj drugi mandat
prinaša izzive na področju
kvalitete življenja naših obča-
nov. Naj imajo zadovoljni
ljudje prednost pred postav-
ljanjem spomenikov (vsako-
kratni) občinski oblasti. Dia-
log v OS in strokovna občin-
ska uprava naj pripomorejo,
da bo naša občina čez štiri
leta boljša in enakomerneje
razvita. Poraba davkoplače-
valskega denarja naj bo racio-
nalna, predvsem pa transpa-
rentna, kar ni bila vedno odli-
ka prejšnjega mandata. 

Mag. Primož Jeglič (LDS)

Rojen leta 1978 v Kranju. Po
izobrazbi sem univerzitetni
diplomirani ekonomist in
magister ekonomskih zna-
nosti, delam v banki. Z ob-
činsko politiko imam že kar
precej izkušenj, bil sem ob-
činski svetnik (mandat 2002-
2006) in v preteklem man-
datu podžupan. Kot svetnik
se bom zavzemal za enako-
meren razvoj občine ter raci-
onalno porabo proračunskih
sredstev. Kot član odbora za
prostor se bom zavzemal za
prostorsko urejeno občino
ter za čimprejšnji sprejem
prostorskega reda. Prepričan
sem, da bom znanje in izkuš-
nje znal dobro izkoristiti za
delo v dobro občank in obča-
nov. Vsem, ki ste glasovali za
mene in za stranko LDS, se
najlepše zahvaljujem.

Uroš Jauševec (SD)
Leščan, rojen 28. junija
1976. V občinskem svetu
bom podpiral projekte, ki
bodo zagotavljali razvoj obči-
ne Radovljica in socialno po-
vezanost občank in občanov.
Brez novih delovnih mest in
razumnega upravljanja s
prostorom, bo oboje težko

dosegljivo. Zavzemal se bom
za kulturo političnega dialo-
ga, ki je je do sedaj primanj-
kovalo v procesih oblikovanja
odločitev. Trudil se bom
upravičiti zaupanje, ki ste ga
na zadnjih lokalnih volitvah
izkazali Socialnim demokra-
tom v občini Radovljica.

Renata Jutriša (SD)

”Vrhovna vrednota socialne
demokracije je posamezniko-
vo življenje. Vse druge vred-
note so pomembne samo to-
liko, kolikor krepijo njegovo
življenjsko moč in srečo. So-
cialni demokrati želimo ljudi
spodbuditi k samozavesti in
jih opogumiti, da s sprejema-
njem in vključevanjem teh
vrednot zaživijo na polno."
To je le del temeljnih vred-
not, povzet po programu
stranke, katere članica sem,
in so tudi vodilo v mojem živ-
ljenju. Te vrednote in zavze-
manje za odgovornost dobre-
ga gospodarja občinskega
premoženja bodo vodilo mo-
jega dela v občinskem svetu
Občine Radovljica.

Zlatko Kavčič (LKS)

Prihajam iz Lesc, bil sem dol-
goletni predsednik uprave
Gorenjske banke, Krajevne
skupnosti in Turističnega
društva Lesce z mednarodno
priznanim kampom Šobec.

V nepoklicni funkciji člana
izvršnega sveta občine sem
več let vodil področje financ
in premoženjske zadeve ter
se ukvarjal z urbanizmom.
Vodil sem gradnjo šol, kana-
lizacij, vodovoda, cest, poko-
pališča, itd. V času krize je
treba v občini varčevati, niža-
ti davke in cene storitev ter
omogočiti gospodarstvu, da
preživi in poskrbi za delo, pri
tem še posebej za mlade. Tu-
rizem je naša priložnost, s
prostorom moramo gospo-
dariti varčno. To, kar so
ustvarili starejši, je treba spo-
štovati. Krajevne skupnosti je
treba okrepiti, ljudem pa dati
priložnost, da s svojo mislijo
prispevajo k razvoju. Vse
mora biti najprej dobro za
nas, ki tu živimo, šele potem
za druge.

Marijana Ravnihar 
Kunstelj (LKS)

Sem rojena Radovljičanka.
Upokojena zdravnica, specia-
listka za medicino dela. Vsa
leta sem bila zaposlena v
Zdravstvenem domu Radov-
ljica, kjer še vedno občasno
pomagam zaradi kadrovskih
težav. Delam na področju ak-
tivnega zdravstvenega varstva
delavcev. Rada imam moje
mesto. Za občinsko svetnico
sem kandidirala, ker menim,
da s svojim znanjem in iz-
kušnjami lahko pripomorem
k lepšemu videzu mesta, k
prijaznejšemu življenju ob-
čank in občanov. Trudila se
bom, da bo življenje v občini
v zdravem okolju, da bi ob-
čanke in občane še bolj
vzpodbujala k zdravemu na-
činu življenja, da bi prepreče-
vali negativne pojave, da
bomo ustvarjali nova delovna
mesta, da bi na področju ka-
drovanja veljala poštena na-
čela, ki bi vrednotila znanje
in pripravljenost za delo.

Tomislav Kržišnik 
(Lista za šport in rekreacijo)
Rodil sem se 27. decembra
1964 in sem Kropar. V ob-
činski svet sem bil izvoljen
na listi za šport in rekreacijo,
zato se bom v tem mandatu
zavzemal za to, da se Občina
Radovljica še aktivneje vklju-
či v delo športnikov in šport-
nih društev. Predvsem tistih,

ki imajo tradicijo, rezultate,
množičnost in se ukvarjajo z
otroki in mladino. Želja vseh,
ki se ukvarjamo s športom v
Lipniški dolini, je, da se zgra-
di nova športna dvorana, saj
je telovadnica v OŠ Lipnica
stara več kot 40 let in pre-
majhna za vse, ki jo uporab-
ljamo. Ker prihajam z desne-
ga brega naše občine, bodo
moja prizadevanja usmerje-
na tudi v razvoj tega dela ob-
čine, ki je bil v preteklosti za-
postavljen. Tu mislim pred-
vsem na ceste in drugo ko-
munalno infrastrukturo. Za-
hvaljujem se vsem volivkam
in volivcem, ki so glasovali
zame in za našo listo.

Franc Markelj (DeSUS)

Dvainštirideset let sem delal
na področju defektologije kot
učitelj, vzgojitelj, športni peda-
gog in nazadnje ravnatelj šole.
Delujem predvsem na podro-
čju sociale, športa in kulture v
različnih društvih. Za svetnika
sem kandidiral preko stranke
DeSUS, v kateri sem videl
možnost aktivnega sodelova-
nja na področju upokojencev.
Zavzemal se bom za ustanovi-
tev Dnevnega centra aktivnosti
v Radovljici, s katerim bi iz-
boljšali kakovost življenja sta-
rejših in drugih generacij.
Podprl bom programe, ki re-
šujejo socialno problematiko.
O mojih "da" ali "ne" na sejah
bodo odločala strokovna mne-
nja o vsebini programov, ki
bodo pripomogli k uspešne-
mu razvoju občine.

Darko Marolt (Zares)

Z delom v Občinskem svetu
in njegovih delovnih telesih
se bom boril predvsem ZA: 1.
Aktivnosti na področju ener-
getske učinkovitosti in upo-
rabe obnovljivih virov energi-

je; 2. Spodbujanje razvoja
podjetništva; 3. Šport za vse
občane; 4. Športna infra-
struktura naj se gradi s prora-
čunskimi sredstvi lokalne
skupnosti, zato uporaba le-te
ne sme postati privilegij pre-
možnejših; 5. Stanovanja
mladim in socialno ogrože-
nim družinam; 6. Krepitev
socialnega okolja - kakovost-
ne zdravstvene storitve, ure-
jeno otroško varstvo, brezpla-
čen lokalni javni prevoz ...; 7.
Varovanje kulturne dedišči-
ne in razvoj turizma.

Avguštin Mencinger (N.Si)

Sem zdravnik v pokoju. V ob-
činski svet sem bil izvoljen na
listi Nove Slovenije. Za kandi-
daturo sem se odločil, ker že-
lim prispevati kakšen kamen-
ček v mozaik razvoja moje
občine. Področje, na katerem
želim delovati, je kultura.
Kultura v prvi vrsti bogati in
osrečuje človekovega duha, v
kulturno tako bogati občini,
kot je naša, pa nam kultura
odpira še druge možnosti.
Staro mestno jedro Radovlji-
ce, Kropa, grad Kamen, Vila
rustika v Mošnjah so izjemni
kulturno-zgodovinski biseri.
Prireditve, kot je festival stare
glasbe, tekmovanje za Chopi-
nov prstan, kulturni večeri v
železniški postaji Otoče, šte-
vilni koncerti domačih pev-
skih zborov, razstave v kar
nekaj galerijah in še kaj dru-
gega, pa izjemna kulturna
doživetja. Naša dolžnost je,
da to bogastvo izkoristimo za
ustvarjanje novih delovnih
mest. In tu vidim področje
svojega delovanja. 

Tone Pfajfar (DeSUS)

Kdo sem? Rodil sem se v že-
lezničarski družini kot drugi
od petih otrok 13. maja 1934
na Zgornji Dobravi. Izšolal
sem se za učitelja matemati-
ke in fizike. Upokojil sem se
po opravljenih 41 letih delo-
vne dobe. Poučeval sem v pri-
morskih hribih, v Soški doli-
ni in zadnja leta v osnovni
šoli Lesce, kjer sva z ženo po-
stavila svoj dom. Kot svetnik
si bom prizadeval: To je moj
drugi mandat, ki ga spreje-
mam kot odgovornost odloča-
ti o potrebah v imenu občank

Svetniki se predstavijo
Malo pred koncem leta je svoj štiriletni mandat začel novi občinski svet. Svetnike smo prosili, naj se
na kratko predstavijo in poudarijo tista področja, za katera si bodo pri svojem delu še posebej
prizadevali. Predstavljamo jih po abecednem redu.
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in občanov pri razvoju Obči-
ne. Prizadeval se bom za
sprejemanje in uresničevanje
sprejetih smernic razvoja, za
možnost izobraževanja na
vseh ravneh, za uresničitev
že zastavljenih ciljev (knjižni-
ca v Radovljici in kulturna
dvorana v Lescah), za postavi-
tev turizma na pravo mesto,
za večjo socialno in promet-
no varnost občank in obča-
nov. Zavedam se, da tudi
med 26 svetniki ne moremo
imeti enakih stališč. Pričaku-
jem pa, da bomo pred spreje-
manjem odločitev z ustvarjal-
nim in kulturnim dialogom
sposobni uskladiti interese
pri predlaganih rešitvah. 

Miroslav Pogačar 
(Lista Cirila Globočnika)

Rojen sem bil 14. junija
1959 na Jesenicah. Po pokli-
cu sem gradbeni tehnik. Z
družino živim v lastni hiši v
Studenčicah pri Lescah in
obdelujem manjšo kmetijo.
Trideset let sem bil obrtnik
na področju gradbeništva.
Sedaj sem zaposlen na Pla-
ninskem društvu v Radov-
ljici kot strokovni delavec
društva. To je moj prvi man-
dat v delovanju v občinskem
svetu. Se pravi, sem v dobi
spoznavanja in učenja na
tem področju. Nikoli nisem
bil in ne bom politik. Stran-
karstvo in njihove kupčije so
mi tuja stvar. Zavzemal se
bom za dobre programe 
in dolgoročne programske
usmeritve iz varstva okolja,
ki bodo pripeljali do kako-
vostnejšega življenja vseh
občank in občanov v mestu
in na podeželju. Občinska
hiša naj postane hiša prijaz-
nih uslužbencev, kjer se bo
našla čim hitrejša in čim
boljša rešitev za vsakega iz-
med nas. Nekateri se prema-
lo zavedajo, da nismo obča-
ni zaradi občine, ampak je
občina zaradi občanov. 

Irena Pogačnik (LDS)

Prihajam iz Begunj, sem po-
ročena in mati dveh šolajočih
se otrok. Zaposlena sem v za-
sebnem podjetju Cifra, d. o. o.,
ki ga tudi vodim. Na lokalnih
volitvah 2010 sem tretjič kan-
didirala za članico občinske-

ga sveta in bila izvoljena. S
ponovno izvolitvijo v organe
upravljanja naše občine ste
mi volivke in volivci izkazali
zaupanje in mi naložili novo
nalogo, da bom v občinskem
svetu uporabila svoje znanje,
izkušnje in da bom odgovor-
no zastopala vaše interese.
Moja stroka so finance, zato
bom najaktivnejša prav na
tem, v teh časih občutljivem
in zahtevnem področju. Ver-
jamem, da vas doslej nisem
razočarala, v prihodnje pa
tudi ne bom popuščala. "So-
delovanje je pot, po kateri 
želim hoditi skupaj z vami,"
je moje vodilo in cilj.

Zvone Prezelj (SDS)

Kot član OS si bom prizade-
val, da bomo volilni program
občinskega odbora SDS, ki
smo ga predstavili na jesen-
skih lokalnih volitvah, v čim
večji meri udejanjili. V to
možnost verjamem tudi na
podlagi županovega stališča,
da ne bo ustanovil koalicije, ki
je sicer opozicijo vselej izklju-
čevala. Izhajajoč iz dejstva, da
se trenutno slovenska družba
sooča s hudo ekonomsko kri-
zo, je v procesu pripravljanja
razvojne vizije občine edino
pravilno razmišljanje v smeri,
ki v največji meri upošteva to
dejstvo. Upoštevaje realnosti,
da se je občina zaradi prete-
klih napačnih odločitev znaš-
la na robu likvidnosti, bo vsa-
ko odločitev potrebno trikrat-
no premisliti. Pomemben del
dela občinskega sveta vidim 
v prizadevanju za razvoj na
področju komunalne infra-
strukture, ki je bil v prete-
klem mandatu močno zane-
marjen. Pomemben del ima
pri tem obnova občinskih in
krajevnih cest ter izgradnja
kolesarskih cest. Svojo vlogo
vidim kot član občinskega
sveta, ki pri tem lahko poma-
ga ustvarjati pogoje za kvali-
tetno rast podjetništva in pod-
jetnih idej, predvsem pa ne
smemo pred njih postavljati
visokih ovir.

Miran Rems 
(Lista Cirila Globočnika)

Življenje mi je nudilo veliko
izzivov, ki so zapustili izkuš-
nje, ki jih želim pri svetni-

škem delu s pridom uporabi-
ti. Poslušati in želeti slišati,
iskanje skupnega imenovalca,
skupnega cilja je moje vsak-
danje delo. Te izkušnje želim
prenesti tudi med svetnike.
Svetništvo vidim bolj kot zbor
ljudi, ki so jim soobčani za-
upali skupne odločitve in ne
kot politično strankarsko de-
lovanje. Politične opredelitve
posameznikov niso pomemb-
ne, pomembna je pripravlje-
nost, želja in aktivnost. Dogo-
vor in iskanje konsenza za vse
skupne cilje, tako na levi in
desni - strani Save.

Simon Resman (N.Si)

Po izobrazbi gozdar, Radol-
čan že skoraj 33 let. Z ženo
Ano imava dva otroka - Jana
in Nežo. S politiko sem se za-
čel ukvarjati, ker mi ni vse-
eno, v kakšnem kraju živim.
Predvsem naše okolje je v po-
litiki prepogosto razumljeno
napačno - le kot kratkoročna
"poslovna priložnost". Upam,
da bom svoj pogled na pros-
tor in trajnostno gospodarje-
nje z njim uspel posredovati
vsem, ki sprejemajo po-
membne odločitve v občini.
Moje stališče pri odločanju je,
da je potrebno slišati pobude,
mnenja in težave občanov, se
do njih opredeliti po lastni ve-
sti (ne na podlagi stališča
stranke ali koalicijske oz. opo-
zicijske zaveze) in jih posku-
šati rešiti.

Jožica Režonja 
(Lista Cirila Globočnika)

Zaposlena sem v podjetju Al-
batross Fly kot pomočnica di-
rektorja. Za svetnico v občin-
skem svetu sem kandidirala,
ker s svojim prepričanjem in
načinom življenja lahko mar-
sikaj prispevam k poštenemu
in korektnemu delovanju ob-
činskega sveta. Svetniki smo
zato, da županu posredujemo
informacije s terena v imenu
občanov, česar se sama zave-
dam in to bom delala vsa ta
štiri leta, ki so nam jih zaupa-
le občanke in občani, za kar je
samo beseda hvala premalo.

Dragomil Rozman (SD)
Rodil sem se leta 1948, že od
leta 1982 pa živim z ženo in

dvema sinovoma na Bevkovi
36 v Radovljici. Vseskozi sem
aktiven v političnem življe-
nju, številnih društvih in v
gospodarstvu. Bil sem nosi-
lec aktivnosti v osamosvojit-
veni vojni 1991. Sem upoko-
jen, a polno angažiran kot
predsednik pokrajinskega
odbora veteranov vojne za
Gorenjsko, vodja svetniške
skupine in predsednik ob-
močne organizacije socialnih
demokratov Radovljica. V ob-
činskem svetu se bom zavze-
mal za strpni in kulturni dia-
log ter konstruktivno sodelo-
vanje s ciljem iskanja rešitev
za hitrejši razvoj in napredek
občine. Podpiral bom priza-
devanja za razvoj gospodar-
stva, kmetijstva, turizma ...,
odpiranje novih delovnih
mest, zavzemal se bom za re-
šitve, ki bodo omogočale so-
cialno varnost in dostojno
življenje občank in občanov.

Janko Sebastijan Stušek
(LDS)

Še enkrat lahko poudarim,
da sem hvaležen vsem voliv-
kam in volivcem, ki so me iz-
volili v občinski svet, kjer
sem v 64. letu po starosti peti
najstarejši član šestindvaj-
setčlanskega občinskega sve-
ta, po družbeno dejavni dobi
pa, verjamem, najstarejši, saj
sem bil član občinskega sve-
ta, če odštejem tri mandate
županstva, neprekinjeno od
leta 1986 in v tem času tudi
en mandat podžupan oziro-
ma podpredsednik skupšči-
ne občine Radovljica. Kot
svetnik se bom zavzemal še
naprej za razvoj občine z
osrednjim mestom v zgor-
njegorenjskem prostoru,
predvsem pa za uveljavitev
oziroma uresničitev progra-
mov, idej in projektov, ki so
že bili legalno in legitimno
sprejeti. Moj nekdanji prija-
telj je rad izjavil, da denar ni
problem. Se strinjam, vendar
pod pogojem, da ima vodstvo
ideje, da je volja, sodelovanje,
podpora in akcija. Želim in
verjamem, da z novim vod-
stvom občine bo tako! Podpi-
ral bom tudi vse nove progra-
me, ki bodo širili pomen ob-
čine, krepili realni razvoj in
pomenili boljše življenje ob-
čanov. To ni fraza, ker se da
izmeriti! 

Marjan Vidic (SDS)

Sem Leščan, letnik 1961,
zaposlen v svojem podjetju
Aquarium, d. o. o. Občinski
svetnik sem četrti mandat.
V tem obdobju sem sprem-
ljal dogajanje v občini z
zelo kritičnimi očmi, kar je
doseglo vrh v zadnjem
mandatu. Zaradi vztrajnega
spraševanja o morebitni ne-
pregledni porabi denarja iz
občinskega proračuna sem
bil pred dvema letoma to-
žen s strani bivšega podžu-
pana Rebca. To je v demo-
kratični državi v naši občini
do sedaj prva odmevna poli-
tična tožba! V nasprotju s
pričakovanji me to ni in me
tudi v prihodnosti ne bo
ustavilo pri udejanjanju po
mojem mnenju enem os-
novnih načel demokracije -
kritičnem nadzoru. Dose-
danji vzorec delovanja obči-
ne mora zamenjati delova-
nje za javno dobro! 

Bogomir Vnučec (SDS)

Star sem 44 let, poročen,
oče treh otrok. Po končani
osnovni šoli v Radovljici
sem nadaljeval šolanje v
Centru srednjega usmerje-
nega izobraževanja na Jese-
nicah ter šolanje zaključil
na fakulteti z visokošolskim
nazivom diplomirani eko-
nomist. Poklicna pot je bila
nekako vedno vezana na
Ljubljano, kjer sem tudi se-
daj zaposlen. Trenutno
opravljam funkcijo držav-
nega svetnika v 10. volilni
enoti, ki zajema občine Ra-
dovljica, Bled, Gorje, Bo-
hinj, Žirovnico, Jesenice in
Kranjsko Goro. V Držav-
nem svetu opravljam funk-
cijo predsednika komisije
za državno ureditev, ki po-
kriva ministrstvo za javno
upravo, pravosodje, notra-
nje zadeve in obrambo dr-
žave. Med letoma 200 in
2004 sem bil tudi poslanec
v Državnem zboru. Kot ob-
činski svetnik bom po svo-
jih najboljših močeh podpi-
ral vse projekte in predloge,
ki bodo v korist občanom in
ki bodo prispevali k njihovi
blaginji. Občina Radovljica
si zasluži status mestne 
občine in za to se bom tudi
v prihodnje zavzemal. 

Miha Zalokar 
(Lista za našo Deželo)

Rojen sem na Jesenicah, po
poklicu sem univerzitetni
diplomirani profesor fizike.
Po zaposlitvi v IBM-ovem iz-
obraževalnem centru v Ra-
dovljici leta 1985 pa sem se
začel ukvarjati z informati-
ko. Trenutno sem že skoraj
20 let lastnik in direktor za-
sebnega podjetja, kjer sem
imel priložnost dodobra
spoznati trdo delo podjetni-
kov in gospodarstvenikov.
Zavoljo tega mi pomeni me-
sto svetnika in tudi predse-
dovanje odboru za gospo-
darstvo posebno motivacijo,
saj želim, da radovljiška ob-
čina postane gospodarsko
uspešna. Poudarek moramo
seveda dajati trajnostnemu
razvoju, ki temelji na sona-
ravnem razvoju in ne uni-
čuje okolja. Zavzemal se
bom za strokovno utemeljen
napredek, ki ne sme pod
pretvezo javnih interesov ali
ozkosrčnih želja posamez-
nih lobijev uničevati našega
okolja, da ne omenjamo po-
sledičnega teptanja dosto-
janstva prebivalcev občine.
Takoj pa se mora prekiniti s
prakso nesmiselnih in nera-
cionalnih gradbenih pose-
gov in prostorskih načrtov,
ki so pogosto finančno in
strokovno močno sporni. 

Matija Žiberna 
(Glas mladih Radovljica)

Rojen sem 12. decembra
1982 v Kranju, stanujem na
Češnjici pri Kropi. Leta 2007
sem zaključil študij grad-
beništva v Ljubljani. Zapo-
slen sem v Cestnem podjetju
Kranj, kjer opravljam delo
operativnega gradbenega in-
ženirja. Kot svetnik liste Glas
mladih Radovljica se bom
zavzemal za izgradnjo šport-
nih objektov, za celovito reše-
vanje stanovanjskih proble-
mov mladih in mladih dru-
žin, razvoj podeželja, ki za-
ostaja za urbanimi območji
občine, vsekakor pa mora ob-
čina pridobiti več nepovrat-
nih sredstev iz evropskih
skladov, s katerimi bi izvedli
več investicij in s tem zagoto-
vili višji življenjski standard
občankam in občanom obči-
ne Radovljice.
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Morova, direktorica podjetja
iz Ljubljane, ki trguje z na-
ložbenim zlatom in drugimi
plemenitimi kovinami, je
Zdravstvenemu domu Ra-
dovljica podarila sodoben, 10
tisoč evrov vreden aparat za
rehabilitacijo komolca AR-
TROMOT E2. "Kot Radovlji-
čanka sem posebej ponosna,
da smo lahko pomagali prav
tu, čeprav sicer delujemo po
vsej Sloveniji," je ob tem pou-
darila Irena Moro. "Prav je,
da družbe, ki dosegajo dobre
rezultate, donirajo sredstva v
svojem okolju in s tem rav-
najo družbeno odgovorno."
Družba MORO & KUNST
tako vsako leto za donacije
nameni okrog 20 tisoč evrov,
letos pa celo 50 tisoč evrov. 
Ireni Moro sta se za dona-
cijo zahvalila tako župan
Ciril Globočnik kot direkto-
rica Zdravstvenega doma
Radovljica Maja Petrovič
Šteblaj, ki je povedala, da
bodo z aparatom lahko
omogočili optimalno reha-
bilitacijo bolnikov z ovira-
no gibljivostjo komolca z
vse Gorenjske. Podarjeni
aparat je namreč šele drugi
tovrstni na Gorenjskem,

enega imajo le še v jeseni-
ški bolnišnici. Donatorki se
je zahvalil tudi župan Obči-
ne Radovljica Ciril Globoč-
nik, ki je tudi ostala podjet-
ja v občini pozval, naj z do-
nacijami pomagajo tako na
zdravstvenem kot na dru-
gih področjih. 

Podarili aparat za 
rehabilitacijo komolca
Radovljičanka Irena Moro, direktorica podjetje MORO & KUNST, je zdravstvenemu domu Radovljica
podarila aparat za razgibavanje komolca.

Radovljiški župan Ciril Globočnik, fizioterapevtki Mirna Smolej in Tamara Zore, ki sta 
pokazali, kako podarjeni aparat deluje, ter donatorka Irena Moro. / Foto: Gorazd Kavčič

Če se na telesni ravni ne počutimo dobro, to vpliva tudi na druga področja
našega življenja. Ko je notranje ravnovesje porušeno, se zavestno in podza-
vestno trudimo, da bi ga čim prej znova vzpostavili. Telo, čustva in um so 
namreč povezani - če je katerikoli izmed teh delov zunaj ravnovesja, je 
neuravnotežena celotna oseba. Na našem telesu se to pogosto kaže v 
odvečnih kilogramih, prisotno pa je tudi nezadovoljstvo z lastno podobo. 

Potrebno je uravnovesiti vse nivoje 
Dobra novica je, da je prav na telesnem delu najlažje izvesti spremembe, ki
vodijo v vnovično uravnoteženje. Vendar pa je to mogoče le s premišljenim
ter celostnim pristopom. Če se ustavimo le pri simptomu (npr. želim 
shujšati, odpraviti celulit ipd.), gre navadno le za kratkoročno spremembo,
z namenom prikriti simptome, ki pa ne more zagotoviti dolgoročnega
uspeha in posledično kakovostnejšega življenja. 

V centrih Linea Snella oblikujemo telo in 
vzpostavljamo celostno ravnovesje 
Centri Linea Snella niso samo centri za hujšanje in oblikovanje telesa, 
temveč predvsem centri za uravnoteženo, kakovostno in "fit" življenje.
Naše poslanstvo je preoblikovati sanje in želje naših obiskovalk v njihov 
realen objektiv. Z revolucionarno metodo oblikovanja telesa LINEA SNELLA®,
znanjem in dolgoletnimi izkušnjami pripravimo strategijo in vzpostavimo
pogoje, ki vodijo do trajnih rezultatov - vitke linije in dobrega počutja.
Vsako obiskovalko najprej povabimo na uvoden posvet. Na podlagi 
pridobljenih podatkov opredelimo priporočene rezultate in pri sestavi 

celostnega, individualnega programa upoštevamo tudi njene želje in 
pričakovanja, ki jih uskladimo z našim strokovnim mnenjem. 

S celostnim in strokovnim pristopom metode Linea Snella ter
z obilico pozitivne energije boste dosegli tudi najvišje cilje! 
Po uvodnih posvetovanjih z našo strokovno ekipo - osebno svetovalko in tera-
pevtko, obiskovalka začne z izvajanjem individualno sestavljenega programa
po metodi LINEA SNELLA®. Aktivna IR terapija je zmagovita kombinacija 
aktivnih terapij. Z delovanjem IR svetlobe, kromoterapije ter konstantne tempe-
rature 37 stopinj Celzija omogoča izjemne rezultate pri izgubi teže in obsega na
kritičnih točkah ženskega telesa (trebuh, boki, zadnjica, stegna). V kombinaciji
s termoterapijo, učvrščevanjem tkiva in sproščanjem v ionosavni, predstavlja
edinstveno metodo dela centrov Linea Snella. Ključen dejavnik na poti do 
cilja pa je seveda tudi redno spremljanje in vrednotenje doseženih rezultatov. 

Brezplačen pregled in pisno jamstvo za uspeh 
Prvi in ključni korak do skladne postave in dobrega počutja je brezplačen
pregled, ki je popolnoma neobvezujoč, zaradi visoke učinkovitosti pro-
gramov pa dajemo tudi pisno jamstvo za uspeh. Zgovoren je tudi podatek,
da je v letu 2009 ob zaključenem programu kar 98,9 odstotka vseh rednih
obiskovalk ne samo doseglo, temveč tudi preseglo zastavljene cilje! 
Če si tudi vi želite odpraviti odvečne kilograme, preoblikovati svojo postavo
in dolgoročno izboljšati svoje počutje, nas pokličite na številko (04) 531 50
49 ali izpolnite spletni obrazec na www.lineasnella.si in se naročite na
brezplačen pregled. Veselimo se srečanja z vami!

Center Linea Snella v Lescah - pot do vitkosti 
in dobrega počutja
Telo je ogledalo naše duše in res bi bilo škoda, da bi nekaj odvečnih kilogramov ali centimetrov
na napačnih mestih grenilo naše življenje ali slabilo naše zdravje.

Center Linea 
Snella Lesce

Železniška ulica 5 
4248 Lesce
t: (04) 531 50 49
e: lesce@lineasnella.si

Center Linea Snella v Lescah - pot do vitkosti 
in dobrega počutja
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IZJEMNA AKCIJA V MESECU JANUARJU IZJEMNA AKCIJA V MESECU JANUARJU 
●  Brezplačni pregled (pokličite 04 531 50 49) 

●  Analiza telesne sestave 
●  Svetovanje 

●  Brezplačna 12-mesečna kontrola 
●  Brezplačni teden ponovoletnega razstrupljanja telesa 

●  Darilo ob vpisu 

Akcija velja do 31. januarja 2011

Kaja Beton

Kulturno prosvetno športno
društvo Vuk Karadžić iz Ra-
dovljice je v spomin na srb-
skega jezikoslovca, etnogra-
fa in reformatorja srbskega
jezika, po katerem društvo
nosi tudi ime, v Kropi no-
vembra organiziralo prve
Vukove dneve. Kot so pove-
dali v nagovoru ob priredit-
vi, želijo na ta način ohrani-
ti spomin na Vuka Karadži-
ća in popestriti dogodke v
občini Radovljica ter hkrati
predstaviti svoje delo. 
K.P.Š.D. Vuk Karadžić šteje
okoli sto članov, ki prihajajo
iz vseh občin zgornje Go-
renjske, in kot je povedal
predsednik društva Milan
Stojanović, članstvo ni po-
gojeno z narodnostjo, am-
pak sprejmejo vsakega, ki
prispeva k uresničevanju
skupnih ciljev. Društvo ima
različne sekcije. Na priredit-
vi so se predstavile folklorna
sekcija, ženska pevska sku-
pina in literarna sekcija, po-
leg teh pa v okviru društva
delujeta še ekipa malega no-
gometa in šahovska sekcija. 
Društvo vsako leto organizi-
ra več kulturnih in športnih
prireditev. Vsako leto febru-
arja se s prireditvijo Zavičaj-
no večer spominjajo kulture
Srbov iz območja Bosne in
Hercegovine, konec julija
imajo Vidovdansko prosla-
vo, 8. novembra praznujejo
Mitrovdan, Vukovi dnevi pa
so bili letos organizirani pr-
vič. Poleg kulturnih priredi-

tev organizirajo tudi turnir-
je v malem nogometu, šahu
in pikadu. Najbolj aktivni
sta folklorna skupina in no-
gometna ekipa, ki nastopata
po celi Sloveniji in tudi v tu-
jini. Bili so že v Avstriji, Švi-
ci, na Madžarskem, v Srbiji
in Bosni in Hercegovini. Na
Madžarskem je folklorna
skupina na tekmovanju 
Srbske Diaspore leta 2003
osvojila srebrno plaketo, po-
hvalijo pa se tudi s humani-
tarnim delom, saj so že več-
krat pomagali ljudem v sti-
ski in nastopali na humani-
tarnih prireditvah.
Društvo je bilo ustanovljeno
maja 1994 z namenom
ohranjanja kulturne dedišči-
ne in identitete srbskega na-
roda v Sloveniji, naslednjega
leta so postali enakopraven
član zveze kulturnih društev
v občini Radovljica, so pa
tudi člani Zveze Srbskih
društev s sedežem v Ljublja-
ni. Že od ustanovitve je nji-
hov namen sodelovanje z
društvi drugih narodnosti
na kulturnem področju. To-
vrstno sodelovanje se je po-
kazalo tudi na tokratni prire-
ditvi, kjer sta se poleg srb-
skih kulturnih društev iz Ra-
dovljice, Kranja in Beljaka
predstavili tudi makedonsko
kulturno društvo z Jesenic
in slovenska folklorna skupi-
na z Ribnega. Prireditev, ki
jo je zaznamovala medkul-
turnost, je bila dobro obiska-
na in organizatorji upajo, da
bodo Vukovi dnevi odslej
vsakoletna prireditev. 

Medkulturni večer 
v Kropi

S prireditvijo želijo ohraniti spomin na 
Vuka Karadžića in popestriti dogodke v občini
Radovljica ter hkrati predstaviti svoje delo. 

"Kot Radovljičanka sem posebej ponosna, 
da smo lahko pomagali prav v mojem domačem
okolju, čeprav sicer delujemo po vsej Sloveniji," 
je ob izročitvi donacije Zdravstvenemu domu
Radovljica poudarila Irena Moro.

Takole je v Kropi nastopila ženska folklorna skupina 
Vuk Karadžič.

Folklorna skupina Vuk Karadžič
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Tja so v okviru projekta Leo-
nardo da Vinci, ki ga sofi-
nancira Evropska unija, od-
šli med lanskimi poletnimi
počitnicami, spremljala pa
jih je njihova učiteljica, pro-
fesorica Gabrijela Jošt. "Gre
za izjemno izkušnjo, ki dija-
kom res izjemno veliko po-
meni; veliko novega so se
naučili ne le s področja stro-
ke, temveč so pridobili tudi
veliko življenjskih izku-
šenj," je povedala Joštova.

Tudi dijaki so bili nad enome-
sečnim delom v hotelu Kem-
pinski na španski obali nav-
dušeni. Delali so na različnih
delovnih mestih, uslužbenci
hotela pa so jih sprejeli prijaz-
no in jih spodbujali pri aktiv-
nem delu in učenju. 
Skupaj s kolegi dijaki iz
Srednje gostinske šole Za-
gorje so svojo špansko iz-
kušnjo staršem, učiteljem
in drugim gostom predsta-
vili konec leta in dokazali,
da so bili v Španiji pozorni
učenci.

Dijaki predstavili 
špansko kulinariko

Dijaki Srednje gostinske in turistične šole
Radovljica so na večeru, posvečenem španski
kulinariki, predstavili, kaj so se naučili na 
enomesečni praksi v enem od uglednih španskih
hotelov.

Kaja Bonča

Na Ekonomski gimnaziji in
srednji šoli Radovljica smo
dobili tri nove studie. Radij-
ski in foto studio sta že kon-
čana, medtem ko imajo s
studiom za film še nekaj
dela, preden ga bomo lahko
preizkusili.
Foto studio smo prvič preiz-
kusili že oktobra, ko je naša
šola sodelovala na fotograf-
skem natečaju. Udeleženci
so imeli kar nekaj dobrih
idej za fotografije, kot je iz-
delava kolažev, slika v sliki
itd. Natečaj je organiziralo
društvo fotografov SVIT,
udeležilo pa se ga je 35 šol.
Naša šola se je na koncu
uvrstila na šesto mesto.
Tehnikom je v naš mali foto
studio uspelo stlačiti res 
veliko opreme. Profesorica
Anja Tolar, ki nas poučuje
fotografijo in izražanje s sli-
ko in zvokom, je med enim
od svojih predavanj v raz-
redu omenila tudi to, da
imamo enega boljših foto
studiov na Gorenjskem in
da imamo v njem toliko do-
datne opreme, da ni prepri-
čana, da ji bo uspelo sezna-
niti nas z vso.
Radijski studio je med dija-
ki najbolj priljubljen. Dijaki

se že kar nekaj časa posve-
čajo uresničevanju ideje o t.
i. šolskem radiu. Kot so po-
vedali dijaki, ki jih zanima
radio, in njihova mentorica
Staša Slapnik, se z radiom
ukvarjajo predvsem dijaki,
ki se izobražujejo na pro-
gramu Medijski tehnik.
"Ker je ta oddelek na naši
šoli še razmeroma nov - če-
trtega letnika sploh še ni-

mamo - je tudi zamisel o
šolskem radiu še v povojih.
Studio so tehniki dokončali
šele letos in dijaki so že kar
nestrpni, saj bi ga radi čim
prej uporabili pri uresniče-
vanju svojih zamisli. Kljub
temu da lani studia niso
imeli, so se dobivali približ-
no enkrat na teden in vadi-
li radijski govor, zbirali ide-
je ... Oddaje bodo potekale 

v enem od dveh glavnih od-
morov po šolskem ozvoče-
nju," so povedali. Dijaki pa
so mi zaupali tudi to, da
tem še nimajo natančno do-
ločenih, da pa nameravajo
govoriti o vseh aktualnih
stvareh, o glasbi, športu ... 
Priprave na prvo oddajo že
potekajo, ime za šolski ra-
dio pa se še izbira. Le kako
se bo imenoval?

Šolski radio je dobil studio
Ekonomska gimnazija in srednja šola Radovljica je šola z največ studii na Gorenjskem.

Foto studio so prvič preizkusili že oktobra, ko je šola sodelovala na fotografskem natečaju.

Radovljica

Dan odprtih vrat na EGSŠ
Konec novembra so na Ekonomski gimnaziji in srednji 
šoli Radovljica pripravili dan odprtih vrat, na katerem 
so šolo in izobraževalne programe predstavili bodočim 
dijakom in njihovim staršem. Dijaki so svojim bodočim
kolegom predstavili življenje in delo na šoli: v učilnici za 
angleški jezik so jim pod vodstvom mentorice Alenke 
Rozman pripravili celo kratko predstavo, ki so jo napisali in
odigrali sami. M. A.

Radovljica

Osminkin koncert napolnil dvorano
Kar lepo število mladih glasbenikov - predvsem pevk - se je
konec leta zvrstilo na odru Linhartove dvorane v Radovljici,
kjer sta prednovoletni koncert pripravila Glasbeni studio
Osminka in delavnica Musike. Najmlajši so nastopali s 
petjem in igranjem na kljunaste flavte, tisti nekaj starejši,
med njimi številne dobitnice nagrad na letošnjih pevskih
tekmovanjih po vsej zgornji Gorenjski in prejemnice laska-
vih nazivov Najboljši glas(ek) Gorenjske, so se predstavili v
pevskih točkah. M. A.

Dijaki gostinsko-turističnih šol iz Radovljice in Zagorja 
s profesorico Gabrijelo Jošt, ki jih je poleti spremljala v
Španijo. / Foto: Gorazd Kavčič

Takole so za goste pripravili andaluzijski gazpacho. 

Na predstavitvi doma so za goste pripravili pestro ponudbo
tradicionalnih španskih jedi.
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Marjana Ahačič

Lesce - Tako kot že nekaj let
doslej so se v kranjski ob-
močni enoti Zavarovalnice
Triglav tudi tokrat odločili,
da del sredstev, ki bi jih sicer
namenili za novoletne voščil-
nice poslovnim partnerjem,
podarijo v humanitarne na-
mene. Tokrat so dva tisoč ev-
rov namenili Kresnički, kriz-
nemu centru za mlade, ki v
okviru CSD Radovljica delu-
je v Lescah. Kot je povedala
direktorica Centra Miloša
Kos Ovsenik, bodo denar na-
menili za izvedbo zdaj že še-
stega poletnega tabora na
morju, kamor povabijo tako

otroke iz kriznega centra kot
tudi otroke iz dvanajstih rej-
niških družin na svojem
območju. Z veseljem se jim
pridružijo tudi tisti otroci, ki
so krizni center že zapustili,
a ostajajo v stiku z njim, je še
povedala Kos Ovsenikova.
"Verjamem, da bodo podar-
jena sredstva koristno upo-
rabljena," je ob tem dejal di-
rektor enote Aleš Klement.
"V zavarovalnici Triglav ra-
zumemo stiske, še posebej
mladih, in želimo si, da bodo
otroci in mladostniki na po-
letnem taboru vsaj za kratek
čas pozabili na težke trenut-
ke. Veseli smo, kadar lahko
pomagamo."

Zavarovalnica Triglav
pomagala Kresnički

Direktor kranjske območne enote Zavarovalnice Triglav Aleš
Klement je konec leta direktorici CSD Radovljica Miloši Kos
Ovsenik izročil donacijo. / Foto: Anka Bulovec
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TRGOVINA Z METRSKIM BLAGOM
Alpska 37, Lesce, 
tel.: 04/531-87-57

Delovni čas od 9.00 do 16.00, sobota od 9.00 do 12.00

Nudimo vam pestro izbiro:

❖ bombažev ❖ viskoze ❖ lanu ❖ jerseyja 
❖ blaga za svečane priložnosti

❖ Poleg naštetega vas čaka velika izbira 
podlog, zadrg, sukancev, gumbov 

in ostale pozamenterije.
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Lesce

Mali črkoznalček

V knjižnici Lesce pod vodstvom Ani Prešern poleg Malega
bralčka poteka nov program za otroke v vrtcu, stare 5 do 6
let, in sicer Črkoznalček. Vzgojiteljici Metka Perko in Teja
Škriba pripeljeta malčke na obisk v knjižnico. Razdelijo se v
tri skupinice; ena riše na tablo, druga naredi risbico, tretja
skupina se pogovarja oz. ugiba besede na določeno črko.
Kdor se spomni največ besed, dobi za nagrado balon ali pi-
škot. Ani Prešern, ki se je samoiniciativno domislila tega na-
čina zgodnjega opismenjevanja otrok, pravi, da je idejo do-
bila iz strokovnih priročnikov, največ pa ji pomenijo njene
lastne izkušnje s svojima vnukinjama. Vodstvo knjižnice A.
T. Linharta vedno podpira takšne akcije. Otroci dožive tudi
presenečenje, iz črk iz blaga lahko sestavijo svoje ime. Ani
Prešern je prepričana, da je takšno spontano učenje zelo
uspešno, saj se moramo zavedati, da se otrokova pisme-
nost ne začne takrat, ko stopi v šolo in se nauči abecede,
ampak že bistveno prej. Ko slišimo, kako otrok pripoveduje
zgodbico in obenem riše, je to prvi korak na poti v svet bra-
nja in pisanja. Primerna starost je odvisna od vsakega posa-
meznika, nikakor pa ne smemo otroka siliti k učenju črk.
Preko igre in zabave ter z vzpodbudo vrstnikov, njihovih
vzgojiteljic ter seveda knjižničarke Ani Prešern gre leškim vr-
tičkarjem opismenjevanje odlično od rok. I. K.

Otroci iz vrtca Lesce na obisku v knjižnici

Alenka Bole Vrabec 

Marsikdo se sprašuje, kdo
da je ta Jakob Špicar. Skoči-
dol v Korotanu, vas v Zgor-
njem Rožu, je rodni kraj
ljudskega dramatika, reži-
serja, prirejevalca, zelo plo-
dovitega avtorja, rojenega
28. oktobra 1884. Rodna
dežela, takratna avstro-
ogrska monarhija mu je
bila sovražna, saj je bil Špi-
car zaveden Slovenec. Služ-
be zanj ni bilo. Preselil se je

najprej na Jesenice, nato pa
l. 1906 v Radovljico, kjer je
z družino bival do 1941.
Njegova priredba Sketove
Miklove Zale je postala naj-
bolj priljubljena priredba
tega narodnobuditeljskega
dela in je doživela veliko
število uprizoritev na slo-
venskih odrih, pa tudi med
Slovenci po svetu. 
Kot bančni uradnik v Poso-
jilnici je imel v sedanji "Če-
belici" tudi družinsko sta-
novanje, kjer je nastalo 50

ali 51 del njegovega opusa,
ki ga označuje številka 83.
Bil je spiritus agens radov-
ljiškega gledališča, katerega
zlato dobo uvrščamo med
1921-1941. Predstave so bile
v na novo zgrajenem Sokol-
skem domu, zdajšnjem
Partizanu. Po nemški oku-
paciji se je Špicar moral
preseliti v Ljubljano, kjer je
17. februarja 1970 umrl. V
Radovljico se je rad vračal,
nazaj pa se ni preselil. 
Njegovo življenje in delo je z
ozadjem lokalnih in sloven-
skih družbenih razmer v be-
sedi in sliki temeljito, živo
in domiselno predstavil zgo-
dovinar in bibliotekar mag.
Jure Sinobad. Z izdajo Ra-
dovljiške revolucije pa je
Knjižnica A. T. Linharta za-
gotovo dodala trajen prispe-
vek domoznanskemu oddel-
ku in obogatila vedenje o
slovenski dramatiki.
Dramatikova vnukinja Mir-
jana Vevar je Špicarjevo za-
puščino zaupala v varstvo
Koroški osrednji knjižnici
na Ravnah. Tu je mag. Jure
Sinobad našel skoraj 60 let
nedotaknjen rokopis, napi-

san na visokem karu, ga pre-
pisal in pripravil za objavo
obenem z dodanim komen-
tarjem, kar je bilo nadvse za-
htevno delo. 
In o čem govori Radovljiška
revolucija? Dinamična, v
klenem gorenjskem jeziku
napisana ljudska igra se do-
gaja v vaškem Predtrgu, v
Radovljici in kavarni Preše-
ren, tako se namreč piše
njen lastnik. Slika pa ljudi
in vzdušje ter dogodke v
vretju pomladi narodov
1847-1849 brez nabuhle pa-
tetike. Z duhovitimi, šegavi-
mi prizori, v katerih bodo
stari Predtržani in Radovlji-
čani prepoznali like, o kate-
rih so jim pripovedovali nji-
hovi predniki, avtor zaobide
pasti prenapetosti in papir-
natih zaklinjanj. Sporočilo
igre sodi zagotovo tudi v da-
našnji čas, ko se beseda in
zavest domoljubja vedno
bolj odrivata v ropotarnico. 
Uprizoritev Radovljiške re-
volucije zagotovo ne bo ne
lahek ne hitro uresničljiv
projekt, je pa zagotovo ute-
meljen načrt za radovljiško
kulturo in turizem.

Radovljiška revolucija
spet oživela 
Ljudska igra Jakoba Špicarja Radovljiška revolucija po zaslugi mag. Jureta Sinobada spet oživela,
tokrat v knjižni obliki.

Imeniten predstavitveni večer v Knjižnici 
A. T. Linharta ob 60-letnici dne, ko je pisatelj 
10. decembra 1950 napisal zadnjo vrstico, po
mnenju Špicarjeve vnukinje še neuprizorjenega,
za Radovljico napisanega dela. Tehten prispevek
k razvoju radovljiškega domoznanstva in 
vedenja o Jakobu Špicarju, ki še nima mesta, 
ki mu v slovenski literarni zgodovini in ljudski
dramatiki zagotovo gre. Mesto, ki ga je zelo 
ljubil, ga mora odkriti na novo, z živo 
uprizoritvijo in primernim spominskim 
znamenjem.

Alenka Bole Vrabec

Očarljiva igra Franeta Mil-
činskega - Ježka je danes
gledališka klasika, ki jo ob-
čudujemo zdaj kot pripo-
vedno, zdaj kot lutkovno
igro, včasih pa jo oživijo kot
odrsko uprizoritev. Preda-
nost, zagnanost in talenti,
ki so bili več kot očitni v
Zvezdici Zaspanki Osnovne
šole Antona Janše, so nav-
dušili vse občinstvo, ki je po
koncu dolgo, dolgo ploska-
lo. Igra je bila skrbno pri-
pravljena za "veliki oder",
igralci sproščeni, vzdušje pa
zares pravljično. Sonce te
zvezdne predstave je zago-
tovo režiserka Mojca Lavtar,
ki ima očitno dober virus
gledališkega utripa, da z
njim okuži skoraj vse svoje
kolege. Ni ga lepšega občut-
ka (in užitka), kakor takrat,
če uspe ustvarjanje v skupi-
ni. In hvaležno občinstvo je
to spoznalo. Predstavo
Zvezdica Zaspanka sta po-

leg režiserke glasbeno obli-
kovala Primož Poklukar in
Jure Valjavec. Scena je delo
Tadeje Peternel, lučna za-
snova pa zamisel Mira Fe-
konje. V čaru odrske luči so

v kostumih Gledališča To-
neta Čufarja igrali Mojca
Vilfan, Primož Poklukar,
Jure Valjavec, Mojca Lavtar,
Andrej Jalen, Polona Šmit,
Mateja Stošicki in Alenka

Černigoj. Ob koncu se je
občinstvu za aplavz, igral-
cem pa za uspelo predstavo
prisrčno zahvalila direktori-
ca Janševe šole Jelena Hor-
vat. 

Zvezdica Zaspanka navdušuje 
na nebu in na zemlji
V Linhartovi dvorani je zmanjkalo celo vseh dodatnih stolov, ko je Osnovna šola Antona Janše 
pred božičem povabila na predstavo Franeta Milčinskega Zvezdica Zaspanka, ki so jo uprizorili
učitelji za svoje učence in za vse ljubitelje prisrčne, tople in navihane igre za otroke, v kateri je 
skrit nauk tudi za odrasle. 

Igra je bila skrbno pripravljena za "veliki oder", igralci sproščeni, vzdušje pa zares pravljično.

Nova, praktična

kuharica z recepti za

štruklje in 60 slastnih

nadevov. Peke potic

po receptih Andreja

Goljata pa se lahko

lotijo tudi začetniki.

Nepogrešljivi 

napotki 

za dobro testo, 

predstavljenih 

je 50 nadevov 

za potice, 

vse do 

sodobnih 

koktajl potic. 

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu, 

Bleiweisova cesta 4 v Kranju, jo naročite po tel.:

04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si.

Knjiga obsega 260 strani, ima mehke platnice, povezane 

s špiralo. Redna cena 12,50 EUR. Če knjigo kupite ali naročite 

na Gorenjskem glasu, je cena le 9,90 EUR + poštnina
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Občinske novice

Ivanka Korošec

V radovljiški poslovalnici
Gorenjske banke je bila ves
november na ogled razstava
Cvetje v jeseni, avtorice Ra-
dovljičanke Cvetke Pezdič.
Veliki ljubiteljici narave je
bila že v šolskih letih pri
srcu likovna vzgoja in s spo-
štovanjem se spominja uči-
telja Boltarja, ki je v učencih
znal spodbujati likovno
ustvarjalnost. Življenjska
pot pa je Cvetko Pezdič vodi-
la v drugo smer. Enajst let je
bila zaposlena na upravi
otroških vrtcev, kjer je sledi-
la je delu vzgojiteljic in varu-
hinj. Nekoč je dobila sliko
na pluti, izdelano iz semen,
in to je bil vzgib, da se je s
tem začela ukvarjati tudi
sama. Začela je nabirati raz-
lično cvetje in iz posušenega
je naredila voščilnice za svo-
je sodelavce. Začetki niso
bili lahki, toda sčasoma in
samo na osnovi svojih izku-
šenj je ugotovila, kakšni ma-
teriali so najboljši za izdela-
vo, katere rastline so najpri-
mernejše za nabiranje in su-
šenje. Zdaj se že skoraj dvaj-
set let ukvarja s to umet-
nostjo in njeno zanimanje
je preraslo v pravcato strast.
Stvari so se vedno bolj do-
polnjevale, vedno bolj
uspešna je bila in vedno lep-

še umetnine so se porajale.
Ko se je kot uslužbenka
upravne enote Jesenice upo-
kojila, se je lahko še bolj po-
svetila tej umetnosti. Poleg
cvetja pri delu uporablja
tudi najrazličnejše druge
materiale - semena, čipke,
mah, lišaj, lubje. Lotila se je
tudi slikanja na steklo, posli-
kavala je zlasti različne ste-
klenice posebnih oblik.
Uporabljala je kombinirano
tehniko: barve, čipke, rastli-
ne, celo kakšne školjke. 
Včasih nastane iz prvotne
ideje popolnoma nekaj dru-
gega, saj se v postopku izde-
lovanja pokažejo nove mož-
nosti za dopolnjevanje.
Cvetka pravi, da moraš biti
pri ustvarjanju natančen in
potrpežljiv, kar je verjetno
že v njeni naravi, saj ima
rada drobne stvari. Prizna-
va, da jo ustvarjanje tako za-
svoji, da ne vidi in ne sliši
nič drugega. Z mamo živita
sami in njuno stanovanje
krasijo lepi ročni izdelki.
Imela je že precej razstav;
večinoma so prodajne. Vese-
la je, če kaj proda, da si za-
služi za material. Veliko iz-
delkov pa razda kot darila ali
kot poplačila za razne uslu-
ge. Dobička seveda s tem ni,
nagrada je le neizmerno ve-
selje, ki ga ji daje ustvarja-
nje.

Cvetka Pezdič s svojimi voščilnicami, ki pa so le del 
njenega ustvarjalnega.

Ljubezen do 
drobnih stvari
Začela je z voščilnicami s posušenim cvetjem,
zdaj pri delu uporablja tudi semena, čipke, lišaj,
lubje in mah.

Radovljica

Sožitje na izlet v Bohinj 
Območno združenje Rdečega križa Radovljica se je odzvalo
povabilu Park Eco hotela iz Bohinja, da sodelujejo v njihovi
akciji - "Peljimo jih na plažo pod Triglav", s katero so želeli
pokazati, da jim ni vseeno, kako živijo drugačni otroci, dru-
gačni odrasli. Komisija za socialo pri OZRK Radovljica se je
odločila, da izlet omogoči Sožitju, društvu za pomoč ose-
bam z motnjami v duševnem razvoju občin Radovljica,
Bled, Bohinj in Gorje. "V četrtek, 4. novembra, smo se od-
peljali v Bohinj. Čudovit dan, pestra družba 40 povabljencev
je prispela v Vodni park. Člani Kluba staršev odraslih in
mlajših oseb z motnjami v duševnem razvoju, otroci
Osnovne šole Antona Janše, varovanci Varstveno delovnega
centra, so bili toplo sprejeti od delavcev hotela. Gospa Met-
ka Malovrh nam je predstavila tudi možnosti sodelovanja.
Lahko bi razstavljali, imeli različne delavnice, predvsem pa se
zabavali ob igrah v vodi, plavanju ipd. Starši so izjavili, da že
dolgo niso imeli tako prijetnega dneva. Zato v imenu 
društva Sožitje zahvala vsem za dan, ki daje občutek, da smo
si enaki, da smo lahko srečni in si zadovoljstvo medsebojno
delimo," je v imenu društva povedal Frenk Markelj. M. A.

Marjana Ahačič

Tako so sredi decembra 33.
obletnico ustanove obeležili
tudi z uradnim odprtjem
prenovljenega podstrešja
stavbe, kjer so sicer že sredi
lanskega leta uredili prosto-
re varovanega oddelka za
osebe z demenco. V eno- in

dvoposteljnih sobah so pri-
dobili prostor za dodatnih
16 ljudi, v kompleksu pa so
tudi štiri garsonjere - dve
dvoposteljni in dve enopo-
steljni, za katere je izjemno
veliko zanimanje. 
"V domu je prijetno, usluž-
benci so prijazni in vljudni,
tudi družbe je dovolj, tako

da ničesar ne pogrešam," je
povedala gospa Marija Šif-
rer, ki je skupaj z direktorico
mag. Sonjo Resman prere-
zala trak pred vhodom 
v novi oddelek. Kot je pove-
dala Resmanova, se bodo v
Dom dr. Janka Benedika, v
katerem je prostora za pri-
bližno 330 stanovalcev, v

prihodnjih letih lotili tudi
zahtevne energetske sanaci-
je več kot tri desetletja stare
stavbe. "Zamenjati bo treba
stavbno pohištvo, narediti
novo fasado in prenoviti bal-
kone. Prav zdaj se prijavlja-
mo na razpis za sofinancira-
nje tega res zahtevnega pro-
jekta."

Marjana Ahačič

V Domu dr. Janka Benedika
so se malo pred koncem leta
razveselili prav posebnega
darila: banka NLB jim je na-
mreč podarila štiri tisoč ev-
rov, ki jih bodo namenili za
nakup opreme v nastajajo-
čem športnem parku tik ob
stavbi Doma. "Da ob koncu
leta nekaj sredstev nameni-
mo za donacije tistim, ki jih
potrebujejo, je naša praksa
že nekaj let," je povedal Du-

šan Šuštar, direktor NLB,
podružnice Gorenjska in
Kamnik, ko je donacijo pre-
dal direktorici Sonji Res-
man. "Zadovoljen sem, da
smo se tokrat odločili prav
za starejše."
V Domu dr. Janka Benedika
bodo s podarjenim denar-
jem že spomladi začeli
opremljati nastajajoči šport-
ni park, kamor bodo posta-
vili posebne športne pripo-
močke za razgibavanje sta-
rejših. "Naši stanovalci že

komaj čakajo nanje; izkuš-
nje od drugod kažejo, da se
tovrstna rekreacija v domo-
vih za ostarele dobro obne-
se," je povedala direktorica
Sonja Resman. Z odločitvi-
jo o tem, za kaj namenijo
podarjena sredstva, je bil
zadovoljen tudi Dušan Šu-
štar. "Zdi se mi odlično, da
tudi starejši dobijo prilož-
nost, da se razgibajo. Morda
bodo prav zaradi tega potre-
bovali manj zdravnikov in
tablet. 

Predstavniki NLB so ob tej
priložnosti med stanovalce
doma dr. Janka Benedika
pripeljali tudi skupino Rde-
čih noskov - društva za po-
moč trpečim in bolnim, ki
so tokrat prvič nastopili pred
starejšo publiko. "Veseli
smo, da ste prišli k nam,"
jih je posebej prijazno po-
zdravila ena od stanovalk
doma. "Mi, stari, počasi po-
stajamo podobni otrokom in
imamo tako kot oni radi
smeh. Pridite spet!"

Donacija in obisk Rdečih noskov
Štiri tisočake, ki jim jih je ob koncu leta podarila NLB, bodo v Domu dr. Jana Benedika porabili za
nakup opreme v novem športnem parku.

Trak na vhodu v nove prostore oddelka za dementne 
sta prerezali direktorica doma Sonja Resman in stanovalka,
še do nedavnega bližnja soseda gospa Marija Šifrer. 

Domsko življenje sta na slovesnosti ob obletnici doma 
z odlomkom iz Partljičeve drame Čaj za dve slikovito 
predstavili igralki Mira Bolte in Alenka Bole Vrabec.
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Direktor NLB podružnice Gorenjska in Kamnik Dušan 
Šuštar je ob pomoči Rdečih noskov direktorici Doma 
dr. Janka Benedika Sonji Resman izročil ček z donacijo.

Rdeči noski so tik pred koncem leta med stanovalce 
doma prinesli veselje in praznično vzdušje. Na prireditvi 
so z veseljem zapeli skupaj.

Fo
to

: G
o

ra
zd

 K
av

či
č

Fo
to

: G
o

ra
zd

 K
av

či
č

Praznično v Domu 
dr. Janka Benedika
Kar ves december je bilo v Domu dr. Janka Benedika veselo, živahno in praznično. Ob pestrem
božično-novoletnem dogajanju so praznovali tudi obletnico doma in uradno odprli novi oddelek 
za dementne.
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BREZPLAČNI PREGLED VIDA
Lesce, torek: 15 - 17 / telefon: 04 531 89 34
Jesenice, četrtek: 15 -18 / telefon: 04 586 2416

■  potrdila za vozniški izpit ■   zdravniška 

spričevala ■  zdravljenje očesnih bolezni 

■  predpisovanje očal ■   kontaktne leče

Vsak četrtek in petek specialistični 
okulistični pregledi!                     www.optika-berce.si

Matjaž Klemenc

Odbojkarji ACH Volley na-
daljujejo z uspešnimi nastopi
v ligi prvakov. V 3. krogu so v
dramatični tekmi v gosteh s
3:2 premagali grški Olympia-
cos. Šest dni kasneje sta se
ekipi srečali v Stožicah in še
enkrat so bili Blejci boljši z
enakim rezultatom. Slovenski
prvaki v štirih tekmah še niso
izgubili tekme, vseeno pa si še
niso zagotovili napredovanja.
Ko boste brali te vrstice, bo
mogoče že jasen razplet v
skupini C. V sredo so gostova-
li v Budvi in v primeru zmage
so si že zagotovili prvo mesto
v skupini. Blejci uspešno na-
daljujejo tudi v Srednjeevrop-
ski ligi. V deseti tekmi so go-
stovali na Slovaškem, pri ekipi
Chemes Humene in zmagali
s 3:0. Z enakim izidom, 3:0,
so v derbiju kola gladko od-
pravili Posojilnico Dob. Dob
je do sedaj edina ekipa, ki je
Blejcem vzela dva niza.
Odlično igrajo tudi odbojkarji
UKO Krope. V prvenstvu so v
zadnjih štirih tekmah dosegli
prav toliko zmag. Najprej so v
gosteh s 3:1 premagali DUOL
Olimpijo. Sledila je gladka do-
mača zmaga s 3:0 proti ekipi
Gokop Fram. V 13. kolu so v
Kranju, v gorenjskem derbiju,
z maksimalnim rezultatom
3:0 premagali Astec Triglav.
Najbolj razburljiv je bil 14.

krog, ko so doma gostili Pan-
vito Galex. Po dveh nizih je
Kroparjem dobro kazalo. Ime-
li so prednost v nizih 2:0 in
igro v svojih rokah. Prekmur-
cem je uspel preobrat in o
zmagovalcu je odločal peti niz.
V tem so bili uspešnejši gosti-
telji in na koncu zmagali z re-
zultatom 3:2. Po 14 krogih je
na vrhu lestvice Calcit Volley-
ball s 36 točkami. UKO Kropa
je na odličnem četrtem mestu,
s šestimi točkami manj.
Za konec smo pustili najslaj-
še, finalni turnir za pokal Slo-
venije. Na turnirju so poleg
gostiteljev, Marchiol Vodi, na-
stopili še Salonit Anhovo,
UKO Kropa in ACH Volley. V
polfinalu so se Blejci pomerili
z gostitelji, v drugem paru pa
sta se srečala UKO Kropa in
Salonit Anhovo. ACH Volley
se je pričakovano uvrstil v fi-
nale. Bolj negotov je bil drugi
polfinalni par. Bolje je kazalo
Salonitu, ki je že vodil v nizih
z 2:1 in bil blizu zmage v četr-
tem nizu, a so odbojkarji
UKO Krope, s pomočjo svojih
glasnih navijačev Macole,
uspeli narediti preobrat in se
na koncu zasluženo uvrstiti v
finale. V gorenjskem derbiju
so slavili odbojkarji ACH 
Volley s 3:0, šestič v svoji 
zgodovini. Kljub porazu si
Kroparji zaslužijo vse čestit-
ke, uvrstitev v finale pa je
največji uspeh kluba. 

Gorenjski 
odbojkarski finale

Matjaž Klemenc

Z uvrstitvijo v finale Pokala
Slovenije, je Odbojkarski
klub UKO Kropa dosegel
svoj največji uspeh. Kako ste
vi videli turnir v Novi Gorici? 
"Sam bi se še prej ustavil na
obeh četrtfinalnih tekmah
proti Calcit Volleyballu. V ti-
stem obdobju smo se v ted-
nu dni z njimi srečali tri-
krat, enkrat v prvenstvu in
dvakrat v pokalu. Pred temi
tekmami se je ekipa počasi
sestavljala, saj smo imeli tri
poškodovane igralce. Na
prvo pokalno tekmo v Kam-
nik smo šli povsem razbre-
menjeni. Vedeli smo, da je
Kamnik favorit. Tekmo smo
izgubili, vseeno pa videli, da
so ranljivi. V naslednjih
dveh tekmah, v prvenstvu in
na povratni tekmi pokala,
nam jih je uspelo dvakrat
premagati, ob tem v pokalu
zmagati še v zlatem nizu. V
polfinalu pokala nas je čakal
še bolj ugleden klub, Salo-
nit. Nanje smo se res maksi-
malno pripravili, predvsem
taktično. Prisoten sem bil
pri video-analizi, ki je bila
narejena vrhunsko. Pri tem
nam je pomagal tudi bivši
trener Maribora Matjaž Haf-
ner. Glede na njihove teža-
ve, na nihanje v njihovi igri,
na drugi strani smo bili mi v
dobri formi, smo potihoma
računali na uspeh. Uspelo
nam je nekaj velikega in
mislim, da smo s pomočjo
naših zvestih navijačev Ma-
col zasluženo zmagali. Fi-
nalna tekma z ACH Volley
je bila nagrada. V finalu
smo se celotni Sloveniji po-
kazali kot zrela ekipa. Proti
Blejcem se mogoče da izvle-

či kakšen niz, da bi jih pre-
magali, tako ekipo, kot jo
imajo, pa mislim, da je ne-
mogoče."

Z uvrstitvijo v finale pokala
in ob pogoju, da ACH 
Volley postane državni pr-
vak, boste imeli možnost 
igranja v Evropi. Boste šli
stopničko višje, če se bo 
ponudila priložnost?
"To je odvisno predvsem od
finančne situacije. Če bi
imeli možnost, bi se gotovo
prijavili."

Kako je sploh prišlo do odlo-
čitve, da postanete predsed-
nik kluba?
"Sam sem športnik po duši.
Predsednik Športnega druš-
tva v Kropi sem od leta
1998. V to društvo je včla-
njenih kar nekaj sekcij in
edino odbojka ni na rekrea-
tivni osnovi. Glede odboj-
karskega kluba smo v Kropi
prišli do prelomnice: ali vse
skupaj pustiti ali začeti na
novo. Člansko ekipo smo
imeli samo zato, da je bila
kontinuiteta, zadaj pa smo
začeli delati načrtno z mla-
dimi."

Je v današnjih časih težko
biti predsednik takega ko-
lektiva?
"Glede sponzorjev je danes
res težko. Še tisti, ki imajo
denar, se izgovarjajo na re-
cesijo. Imamo težave, a ne-
kako nam uspeva. Plačuje-
mo malo z zamudo, a do se-
daj smo še vse plačali in
upam, da bo tako tudi v na-
prej."

V sezoni 2007/2008 je klub
igral še v tretji ligi, sedaj ste

stabilen prvoligaš. Uspel
vam je velik preskok v zelo
kratkem času.
"Že tisto leto, ko smo bili v
drugi ligi in se s samo dve-
ma porazoma uvrstili v naj-
višji rang, sem rekel, da nas
dogodki prehitevajo. Pre-
skok med drugo in prvo ligo
je res velik. Samo organizi-
ranost kluba je potrebno po-
staviti na bistveno višji nivo.
Vedeli smo, da se moramo
okrepiti in z vsemi okrepit-
vami, ki smo jih imeli oziro-
ma jih imamo, smo izredno
zadovoljni. Niso samo dobri
igralci, tudi po karakterju so
na pravem mestu." 

Članska ekipa je vrh pirami-
de. Kako je z drugimi selek-
cijami v klubu?
"V bistvu imamo vse selek-
cije, ki jih pogojuje Odboj-
karska zveza Slovenije. Ka-
detska in mladinska selekci-
ja se malo mešata, saj ima-

mo na razpolago zelo majh-
no bazo igralcev."

Se je z uvrstitvijo UKO Kro-
pe v prvo ligo povečalo zani-
manje med mladimi v Lip-
niški dolini?
"V lipniški dolini je odbojka
trenutno glavni hit med
športnimi panogami. To se
vidi po številčnosti otrok v
nižjih selekcijah, na drugi
strani pa tudi na obisku
članske ekipe."

Ostalo je državno prvenstvo,
kjer vam gre več kot dobro.
Kakšen cilj ste si postavili v
njem?
"Pred sezono je bil naš tihi
cilj uvrstiti se v modro sku-
pino. Obstajajo še teoretične
možnosti, da se ne uvrstimo
v modro skupino, a sem po-
polnoma prepričan, da se to
ne bo zgodilo in da bomo ig-
rali v skupini za prvaka.
Tam se lahko zgodi marsi-
kaj. Mogoče se nam uspe
uvrstiti v polfinale. Seveda
bo ob vsem tem potrebno
imeti kanček sreče."

Za uspešnim klubom stojijo
dobri navijači. Vaša navija-
ška skupina, z imenom Ma-
cole, to zagotovo so.
"Na svoje navijače smo lah-
ko samo ponosni. Glede
pripadnosti, navijanja in
obnašanja so gotovo v sa-
mem vrhu med slovenski-
mi odbojkarskimi navijači
in so lahko vzgled vsem
ostalim."

Bi za konec kaj dodali?
"Vesel sem, da lahko pri-
spevamo svoj delež društvu
Sožitje, ki se ukvarja z otro-
ki s posebnimi potrebami."

Uspelo nam 
je nekaj velikega
Odbojkarji UKO Krope so v dveh sezonah prišli iz tretje v prvo ligo. Pomemben delež k celotnemu
uspehu je dal tudi predsednik kluba Tomi Kržišnik.

Košarka

Za konec leta zmaga v Medvodah
Pred odmorom, to je do 15. januarja, so košarkarji v 1. B ligi
odigrali še tri kroge. V 11. krogu so Radovljičani gostovali pri
ekipi Hrastnik Zasavje in izgubili z rezultatom 99:71. Odloči-
tev je padla že v prvi četrtini, ki so jo dobili gostitelji z rezulta-
tom 31:16. V naslednjem krogu je Radovljica doma igrala s
kranjskim Triglavom, ki se je predstavil kot žilav nasprotnik.
Gostje so igrali odlično in bili do sredine tretje četrtine v rah-
li prednosti. V nadaljevanju so gostitelji zaigrali, kot znajo, in
na koncu slavili z rezultatom 78:64. Zadnja tekma za radovlji-
ške košarkarje v letu 2010 je bilo gostovanje pri ekipi Tinex
Medvode. Radovljičani so leto končali na najboljši način, z
zmago 94:71. Po prvi četrtini ni kazalo najbolje, saj so gosti-
telji imeli 9 točk prednosti. Odločilni za razplet sta bili druga
in tretja četrtina. Po trinajstih kolih je na vrhu lestvice ekipa
Rogaške, ki je zbrala 25 točk. Avantgard Radovljica je sedma z
19 točkami. M. K.

Tomi Kržišnik, predsednik
Odbojkarskega kluba 
UKO Kropa

Matjaž Klemenc

V Ljubljani je potekala dru-
ga kontrolka. Od radovlji-
ških strelcev je nastopil
samo Grega Potočnik in
zmagal v mladinski konku-
renci. Po rezultatu je imel
Grega skupaj z Robertom
Markonjo najboljši rezultat
v absolutni konkurenci. V
Kidričevem je potekala po-
delitev za najboljše strelce v
letu 2010. Dve priznanji je
dobil tudi Grega Potočnik in
sicer za dosežene rekorde in
kot najboljši strelec v mla-
dinski kategoriji. "S sezono
sem izredno zadovoljen, saj
sem dosegel praktično vse.
Močno se mi je uspelo pri-
bližati članski normi, ob
tem pa sem dosegel tudi sta-

tus perspektivnega razreda.
Mogoče sem malce več pri-
čakoval od Svetovnega pr-
venstva v Münchnu. Obeh

priznanj v Kidričevem sem
zelo vesel," je sezono ocenil
najboljši radovljiški strelec
Grega Potočnik. 

Dve priznanji Gregu Potočniku

Trener strelskega društva Radovljica Boro Kukič in 
Grega Potočnik
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Zanimivosti

prevozi in ureditev pokojnikov ter 
pokop z žalnim sprevodom

velika izbira krst in žar

ureditev vseh potrebnih dokumentov

organizacija in izvedba pogrebnih 
ceremonialov na pokopališčih 
v občinah Bohinj, Bled, 
Radovljica in Gorje

Radovljica

Živahno na radovljiškem drsališču

Sredi decembra se je v športnem parku v Radovljici začela
zimska drsalna sezona. Drsališče od ponedeljka do petka
obratuje med 15. in 18. uro, ob koncih tedna, med prazniki in
počitnicami pa od 10. do 17. ure. Za otroke in mladino do 18.
leta je drsanje brezplačno, odrasli pa morajo za drsanje pla-
čati po 2 evra, so sporočili s Športne zveze Radovljica, kjer
tudi opozarjajo, da je v času rekreativnega drsanja strogo
prepovedana uporaba hokejskih palic in igranje hokeja. M. A.

Kamna Gorica

Smučišče obratuje ob koncih tedna
Sredi decembra so pognali tudi žičnico na smučišču v Kam-
ni Gorici. Smučišče obratuje ob sobotah, nedeljah, prazni-
kih ter v času šolskih počitnic od 9. do 16. ure, za šolske 
skupine pa ob predhodni najavi (Ferdo Udir, tel. 041/965
279). Ob vznožju smučišča je tudi urejena tekaška proga, so
sporočili s TVD Partizan Kamna Gorica. M. K.

Lesce

Šahisti tretji v Pokalu Slovenije
Šahisti Šahovskega društva Gorenjka Lesce so v Pokalu Slo-
venije 2010 dosegli imenitno tretje mesto. Z 11,5 točke so se
uvrstili za ŠD Vrhnika (14 točk) in ŠD Podpeč (13,5 točke).
Kot je sporočil predsednik društva Vojko Mencinger, ki jim
je v zadnjem krogu na gostovanju v Murski Soboti uspelo
igrati neodločeno 2 : 2 z zelo močno ekipo Radenske, sicer
članom državne lige. Leščani sicer igrajo v 1. ligi - zahod, ki
je en kakovostni razred nižje od državne lige. "Poleg Raden-
ske so od t. i. "superligašev" igrali še Vrhnika, Podpeč, Nova
Gorica in Tomo Zupan Kranj. Res pa je, da so igrali brez
okrepitev iz tujine, nekateri pa s pomlajeno ekipo," je še po-
jasnil Mencinger, sicer mednarodni mojster, ki je med vse-
mi udeleženci (šahisti temu rečejo performančni rating) na
prvi deski dosegel najboljši rezultat. S štirimi točkami iz pe-
tih partij proti močnim nasprotnikom je dosegel perfor-
mančni rating 2583 točk in si tako pridobil neposredno pra-
vico igranja na Pirčevem memorialu 26. decembra v Mari-
boru. Za ŠD Gorenjka Lesce so nastopili: Mencinger (4 toč-
ke iz 5 partij), Bratovič (2 iz 2), Kozamernik (0,5 iz 3), Ciglič
(1,5 iz 4), Primož Petek (2,5 iz 5) in Kržišnik (1 iz 1). M. K.

Biba Jamnik

Luka Elsner, rekorder nogo-
metnega kluba Domžale po
številu nastopov in državni pr-
vak Slovenije 2007 in 2008, v
uvodu pravi: "Ta knjiga je na-
menjena vsem, ki želijo nekega
dne postati profesionalni nogo-
metaši. Uporabna je tudi za dru-
ge športnike ali pa tiste, ki jih za-
nima področje osebne rasti. Na-
njo lahko gledate kot na priroč-
nik športne filozofije za velike
zmagovalce."
Knjiga je uporabna tako za ti-
ste, ki želijo uspeti v svetu špor-
ta, kot tudi za vse tiste, ki si že-
lijo uspeti v svojem življenju.
Napisana je pregledno, ne pre-
obsežno in na razumljiv način.
Luka Elsner pravi, da bo knjiga
mladim fantom, ki prihajajo v
svet nogometa, pomagala ra-
zumeti, kaj najvišji nivo nogo-
meta zahteva od njih. Kaj
sploh pomeni biti profesional-
ni nogometaš, kako si postaviti
cilje in kako priti do točke, da
lahko od nogometa živiš. V
knjigo je vključil tudi precej
zgodb uveljavljenih športnikov
iz Slovenije in iz tujine, ki bodo
bralcu pokazale, kako lahko
športniku uspe v svetu športa. 

Luka, vi ste s profesionalnim
nogometom začeli zelo po-
zno, šele pri dvaindvajsetih
letih.

"Pri meni je bila želja vedno
prisotna, nikoli pa nisem pri-
šel tako blizu, da bi lahko res-
no o tem razmišljal. Sem pa
gledal z razdalje. Sprijaznil
sem se, da nisem dovolj do-
ber in da to ni moja pot, zato
sem si izbral drugo. Šel sem
na fakulteto za šport, da bom
lahko vsaj zraven kot trener,
kot strokovnjak, da bom lah-
ko na igrišču, čeprav ne bom
igral nogometa."

Vendar se je obrnilo drugače.
Vi ste živi dokaz, da je včasih
želja močnejša od talenta. In
to je pomembno sporočilo, ki
ga mladi lahko dobijo v vaši
knjigi. Dokazali ste, da se z
močno voljo da narediti vse. 
"V tem svetu je zelo malo po-
dročij, kjer zadostuje izključ-
no samo talent. Če dovolj časa
vztrajaš in maksimalno izko-
ristiš priložnost, ki se ti poka-
že, imaš veliko možnosti za
uspeh. Res pa moraš takrat
vložiti vse. Še prej pa je po-
membno, da zares zelo dobro
veš, kaj hočeš. In ko to veš,
priložnosti ne izpustiš več iz
rok."

Skoraj nikoli ni prepozno, če
si nečesa zares želimo in smo
pripravljeni v to svojo željo
vložiti vse. 
"Sprašujem se, kje bi bil da-
nes, če bi začel prej. Res pa je

tudi, da sem nogomet igral,
čeprav amatersko, vedno
zelo zagnano. Kar koli po-
čnem, počnem odgovorno
in z vso resnostjo. Oče mi je
večkrat rekel: Zdaj si tukaj,
daj vse od sebe. Nikoli ne
veš, kaj te še čaka in do kod
lahko prideš."

So vas kdaj obhajali dvomi,
ko ste začenjali kariero pro-
fesionalnega nogometaša?
"Seveda. Toliko časa me ni
bilo zraven. Normalno, da te

obhajajo dvomi. Ampak, 
če tega nisi sposoben pre-
skočit ..."

Luka Elsner je dokazal, da z
močno voljo lahko dosežemo
vse. Pomembno je, kot pravi,
da imamo najprej zelo moč-
no željo. Če te želje ni, kljub
spodbudi in podpori bližnjih
iz tega ne bo nič. Če pa so sa-
nje prave, nas bodo potegnile
naprej, čeprav pot ne bo lah-
ka. Delo bomo namreč mora-
li opraviti sami. 

Z močno voljo lahko 
dosežemo vse!
Profesionalni nogometaš Luka Elsner bo svojo knjigo z naslovom Železna volja konec meseca 
predstavil tudi v Radovljici.

Predstavitev knjige Luke Elsnerja bo v četrtek,
27. januarja 2011, ob 19. uri v dvorani Srednje
gostinske in turistične šole Radovljica. Na 
predstavitvi knjige se nam bo pridružil tudi
eden od vrhunskih športnikov iz naše občine.

Kariera Luke Elsnerja kot profesionalnega nogometaša se
je začela šele pri 22 letih. Začel je kot kapetan in branilec
domžalskih nogometašev, kariero nadaljeval v Avstriji, zdaj
pa igra v klubu Al Muharraq, ki je največji in najtrofejnejši
klub v Bahrajnu, uveljavljen tudi v drugih državah 
Perzijskega zaliva in je v lasti člana kraljevske družine.

Ivanka Korošec

Upokojena učiteljica Marjana
Žmavc z Lancovega je pred
mnogimi leti zaradi zdrav-
stvenih težav po zdravljenju
borelioze z antibiotikom za-
čela raziskovati prehrano.
Zbrala je ogromno podatkov,
kako si lahko človek s pravilno
izbiro in pripravo hrane, pa
tudi s premišljenim posveča-
njem telesu in duši, pomaga
povrniti in utrditi zdravje.
Zdaj pa svoje vedenje in iz-
kušnje deli z drugimi ljudmi.
Je članica društva Ajda in hra-
no prideluje po biološko dina-
mični metodi. Osrednja tema
tokratnega predavanja so bili
zeleni kašasti sokovi. Pripravi-
mo jih lahko iz zelenih delov
različnih rastlin, tudi plevelov,

kar je predavateljica nazorno
prikazala tako s fotografijami
kot tudi s pokušino takega
soka. Zelenje je nova prehran-
ska kategorija, ki jo je uvedla
Valerija Boutenkova. To ni ne
sadje ne zelenjava, ampak ze-
leni listi rastlin (na primer li-
sti korenja, rdeče pese ali
repe, pa tudi vsi drugi zeleni
listi užitnih rastlin, na primer
koprive, zelišč ali dreves). Pri
iskanju primerne hrane se je
zgledovala po šimpanzih, ki
so genetsko zelo podobni člo-
veku. Njihova prehrana je se-
stavljena iz polovice sadja, ne-
kaj manj zelenja in cvetja,
majhen odstotek pa predstav-
ljajo insekti in lubje. Sok iz
zelenja z dodatkom sadja in
vode ima poleg vseh za življe-
nje potrebnih kemičnih ele-

mentov: mineralov, vitami-
nov in kar je najvažnejše, en-
cimov, še balastne snovi -
predvsem sesekljana celuloz-

na vlakna, ki so odlično čisti-
lo za črevesje. To je izrednega
pomena za zdravje, saj je, kot
poudarja Žmavceva, dokaza-
no, da večina bolezni izvira
ravno iz zanemarjenega čre-
vesja, v katerem zastaja blato
in tako se zastruplja kri. Ti so-
kovi delujejo na telo zelo al-
kalno - bazično in telo razki-
sajo. Telo postane zakisano,
če uživamo živalske beljako-
vine v večjih količinah, pa
tudi če uživamo beli sladkor,
belo moko, alkohol, kavo in
druge substance ter med dru-
gim tudi nekatere vrste kuha-
ne zelenjave. Vsakdo bi mo-
ral iskati pot za povrnitev in
ohranitev zdravja. Zeleni ka-
šasti sokovi so lepa in prepro-
sta priložnost za to. Zakaj ne
bi poskusili?

Zeleno za zdravo življenje
V okviru torkovih predavanj je bilo novembra v radovljiški knjižnici predavanje Marjane 
Žmavc o zelenih kašastih sokovih.

Marjana Žmavc
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Anita Pozvek odlična 
v Lizboni

Mlada cvetličarka se je na Portugalskem
udeležila evropskega tekmovanja v poklicnih
spretnostih.Ivanka Korošec

Novembra sta 50 let skupne-
ga življenja praznovala
Francka in Stane Jelenc. Še
dobro se spominjata megle-
nega novembrskega dne, ko
sta se ob pritrkovanju zvo-
nov poročila v Crngrobu. Šla
sta celo na poročno potova-
nje na Trsat. Prav na sveti
večer leta 1961 se jima je ro-
dil sin Boštjan, 1962 sta se
preselila v Lesce, tri leta kas-
neje se je družina povečala
še za hčerko Katarino. 
Francki se je zelo mudilo na
svet, s svojim bratom dvoj-
čkom sta presenetila mamo,
ki ju je rodila doma na Pev-
nem leta 1937 v sedmem
mesecu nosečnosti in bili so
v dvomih, če bosta sploh
preživela. Stane je prijokal
na svet leta 1934 v Grapah v
Selški dolini v delavsko-
kmečki družini s sedmimi
otroki. V Škofji Loki se je izu-
čil za strojnega ključavničar-
ja, vse do upokojitve leta
1990 pa je ves čas delal v
Verigi Lesce. Francka se je
pri teti izučila za šiviljo. Za-
poslena ni bila nikoli, ves
čas je šivala tako za dom kot
za druge. Vodila je gospo-
dinjstvo in se ukvarjala z

otrokoma. Stane je delal
tudi po službi; pomagal je
raznim obrtnikom, kar je
prišlo prav v družinskem
proračunu. Otroka sta si
kmalu ustvarila svoji druži-
ne in oba živita v Ljubljani.
Stane še vedno rad kaj
"murksla". Naredil je nešte-
to ključev za župnišče. Pri
obnovi cerkve je veliko po-
magal, naredil je tudi ves
mehanizem za uro v zvoni-
ku. Bil je pobudnik oz. men-
tor pritrkovalcev, saj je bil v

mladih letih tudi sam pritr-
kovalec. Aktiven je tudi v
Krajevni skupnosti in je hiš-
nik za mrliške vežice. Fran-
cka šivati ne more več, saj
ima težave z očmi, pred leti
je bila zelo bolna, imela je
trombozo, zaradi katere se
mora še zdaj paziti. Tudi
Stane je imel zdravstvene te-
žave. Ko je bil star 35 let, je
imel operacijo, pri kateri ni
vedel, ali bo lahko še kdaj
delal. Na srečo se je vse do-
bro končalo, vendar take živ-

ljenjske preizkušnje človeka
prekalijo, da gleda na svet z
drugačnimi očmi. 
Jesen življenja je do njiju
prijazna. Zadovoljna sta in
se veselita obiskov otrok, pa
tudi vnuka in vnukinje, ki
imata že 28 oz. 24 let. Fran-
cka polaga vsem zakoncem,
zlasti mladim, na srce, da bi
znali potrpeti drug z dru-
gim. Medsebojno spoštova-
nje in razumevanje sta po-
leg ljubezni temelj uspešne-
ga zakona. 

Francka in Stane Jelenc
Jesen življenja je do njiju prijazna. Zadovoljna sta in se veselita obiskov otrok, pa tudi vnuka in 
vnukinje.

Zlatoporočenca Francka in Stane Jelenc

Ivanka Korošec

"Sem deseti brat," je začel
svojo življenjsko zgodbo
Ivan Razpet. "Rojen sem bil
leta 1932 v vasi Poče pri
Cerknem. Med vojno je bila
naša vas požgana in sodelo-
val sem pri obnovi, saj sem
opravljal cimpermanska
dela. Večina mladih je odšla,
saj tedaj v naših krajih ni
bilo možnosti zaposlitve."
Ko je odslužil vojaščino, se
je septembra 1954 poslovil
od doma in se zaposlil v
plavžu železarne na Jeseni-
cah. 
Rozalija, Zalka, kakor so jo
klicali doma, je rojena 1934
v Gorjah pri Cerknem. V
družini je bilo 12 otrok, 4
fantje in 8 deklet. "Lačni si-
cer nismo bili, a bilo je trdo
in skromno življenje." Z
Ivanom sta se poznala že od
otroških let. Dali so jo k so-
rodnici v uk za šiviljo in po-
tem je šivala doma, hkrati
pa pomagala pri kmečkem
delu. Z Ivanom sta se poro-
čila leta 1960 in dobila sta
hčerko Marjeto. Naslednje
leto so se preselili v stanova-
nje na Jesenice. Ivan je delal
vse dni, zaposlila pa se je

tudi Rozalija, in sicer v bol-
nišnici na internem oddelku
kot strežnica.
Leta 1969 sta začela graditi
hišo v Lescah in čez tri leta
je bila za silo dokončana, da
se je mlada družina lahko
vselila vanjo. Rozalija si je
našla novo zaposlitev v Al-
miri, kjer je delala vse do
upokojitve. Ivan se je upoko-
jil leta 1986, saj je imel be-
neficiran staž. Štirinajst let
je bil namreč žerjavovodja.
"Kot družina nismo nič ho-

dili po dopustih, bili smo
skromni in varčni, saj sicer
ne bi mogli zgraditi hiše,"
pravi Rozalija, Ivan pa doda-
ja: "Vajeni smo bili trdega
kmečkega dela, od zore do
mraka smo kosili po strmih
cerkljanskih grbinah, ki se
danes žal zaraščajo." Zato
mu nikoli ni bilo težko dela-
ti in je poleg službe veliko
sam s svojimi rokami nare-
dil pri svoji hiši. 
Živita skupaj s hčerko in
vnukinjo Evo. Ta je študent-

ka medicine in živi v Ljub-
ljani, domov prihaja le za
konec tedna. Ivanov konji-
ček je sadjarstvo. Oče ga je
naučil cepiti drevesa, danes
pa je ta veščina že prava red-
kost. Rozalija se ukvarja z
vrtom, rožami, kakšno stvar
zašije in rada rešuje križan-
ke. Edina sta si, da je v živ-
ljenju treba marsikaj potrpe-
ti in biti skromen. Pokojni-
ne so sicer nizke, vendar ne
tarnata, saj znata gledati na
svetlo plat življenja. 

Zlatoporočenca Razpet
Zakonca Razpet sta srečna in k njuni sreči sodi tista zadovoljnost in preprostost, ki se lahko
neskončno veseli tudi majhnih stvari. 

Zlatoporočenca Rozalija in Ivan Razpet

Anito Pozvek je po nastopu v Lizboni sprejel tudi župan
Ciril Globočnik. I Foto: Anka Bulovec

Šopek, s katerim se je predstavila na tekmovanju v
Lizboni. I Foto: osebni arhiv Anite Pozvek

Marjana Ahačič

Anita Pozvek iz Ljubnega
se je v začetku decembra
kot dijakinja Šole za horti-
kulturo in vizualne umet-
nosti Celje v Lizboni udele-
žila evropskega tekmova-
nje v poklicnih spretnostih
"Euroskills 2010" za mlade
med 18. in 25. letom staro-
sti. Tekmovala je v poklic-
nih panogi cvetličarstvo in
se uvrstila na osmo mesto.
Na "Euroskills 2010" je v
konkurenci petsto tekmo-
valcev iz šestindvajsetih dr-
žav v šestih poklicnih pa-
nogah sodelovalo petnajst
slovenskih tekmovalk in
tekmovalcev, ki so osvojili
šest posamičnih in dveh
ekipni medalji. Slovensko
ekipo je s sodelujočimi šo-
lami organiziralo Ministr-
stvo za šolstvo in šport,

Center RS za poklicno izo-
braževanje.
Anita se zdaj na maturitet-
nem tečaju pripravlja na
maturo, saj si želi študirati
krajinsko arhitekturo. "Ta je
še najbližje tistemu, kar že-
lim početi v življenju. Če bi
želela nadaljevati prav študij
cvetličarstva, bi morala v tu-
jino," je o svojih ciljih spre-
govorila Anita, ki je, kot pra-
vi, že od malega vedela, da
želi postati prav cvetličarka.
Kot je povedal njen mentor,
je za pridne in nadarjene
mlade cvetličarje dela dovolj
- tudi Anito uveljavljeni cve-
tličarji redno prosijo za po-
moč pri delu. Za doseženi
uspeh je na pobudo Šole za
hortikulturo in vizualne
umetnosti Celje Anito spre-
jel tudi župan Ciril Globoč-
nik in ji čestital za doseženi
uspeh. 
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Radovljica

Policisti za en dan
Kot so sporočili radovljiški policisti, so tik pred novim letom
v okviru projekta "Otrok, policist za en dan" medse povabili
učence vseh treh radovljiških osnovnih šol. Razkazali so
svojo policijsko postajo, jih seznanili z delom policistov in z
opremo, ki jo uporabljajo pri svojem delu. "Pri predstavitvi
opreme so sodelovali tudi policisti Postaje prometne polici-
je iz Kranja z vozilom, v katerem je vgrajen nadzorni sistem
Provida, in policisti Policijske postaje za izravnalne ukrepe
Kranj s svojim vedno zanimivim schengen busom," so še
sporočili policisti. Tudi tokrat so se učenci skupaj s policisti
odpravili na teren, da so tudi v živo lahko spoznali njihovo
delo. "Sami so nadzirali promet, se poizkusili v uporabi
laserskega merilnika in izvedli tudi kakšen enostaven
postopek kontrole dokumentov voznika." M. A.

Marjana Ahačič

Radovljica - Tudi ob začet-
ku letošnje smučarske se-
zone policisti Policijske po-
staje Radovljica opozarjajo
na previdnost in strpnost
na smučiščih. "Za red in
sožitje na smučišču smo
odgovorni vsi. Gneča na
smučiščih terja predvsem
veliko samodiscipline in
spoštovanja pravic vseh
uporabnikov smučišča. Vo-
dijo naj nas pazljivost, pre-
udarnost, strpnost in odgo-
vornost, vsekakor pa spo-
štujmo opozorila, odredbe
in navodila nadzornikov,
policistov in drugih oseb,
ki skrbijo za varnost na
smučišču," opozarjajo ra-
dovljiški policisti. Smučar-
jem tudi svetujejo, da
upoštevajo vsaj osnovna
varnostna pravila in pripo-
ročila: "Smučajte previdno,
odgovorno in skladno s
pravili. Uporabljajte čelado
(za otroke je obvezna). Ne
zadržujte se na ozkih ali
nepreglednih delih smu-
čišča in vozite tako, da ne
ogrožate drugih. Vsekakor
se ne zadržujte na smučiš-
ču, če ste uživali alkohol ali

mamila. Spravite dragoce-
nosti na varno, osebne do-
kumente imejte vedno pri
sebi, smučarske opreme ne
puščajte nezavarovane."
Policisti še svetujejo, da si
pred odhodom na smučiš-
če zapišete podatke o smu-
čarski opremi, da bi jo lah-
ko opisali, če bi vam jo

ukradli. "Zapišite si znam-
ko, tip, barvo, dolžino in to-
varniško številko smuči ter
znamko in lastno oznako
smučarskih vezi. Priporo-
čamo vam, da si zabeležite
tudi posebne znake svoje
opreme, poškodbe, more-
bitna servisna popravila in
podobno." Policisti opozar-

jajo še, da so ob nesreči na
smučišču udeleženci dolž-
ni nadzorniku na smučišču
posredovati osebne poda-
tke. Udeleženec nesreče, ki
ni poškodovan, in očividec
nesreče morata počakati na
kraju nesreče do prihoda
policista in mu posredovati
svoje osebne podatke.

Previdno na smučiščih 

Vas zanima, kaj prikupni junak Krtek počne v vseh letnih časih?
Spomladi reši siničko, poleti skrbi za rožice in doživi lepo 
presenečenje, jeseni peče piškotke, pozimi pa ... brrr, uživa na
snegu. Pocrkljajte svoje najmlajše z barvitimi kartonkami, ki jih
bodo z veseljem opazovali in prebirali.

Redna cena posamezne knjižice je 6 EUR. Če jo kupite ali
naročite na Gorenjskem glasu, je cena le 5 EUR za knjižico.
Če pa želite komplet vseh štirih, boste zanj odšteli 
le 18 EUR. Prištejemo še poštnino.

Knjigice lahko kupite na Gorenjskem glasu, 
Bleiweisova 4, Kranj, naročite po tel.: 04/201 42 41 
ali na: narocnine@g-glas.si. w
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Vsako smučarsko sezono se na slovenskih smučiščih poškoduje skoraj tisoč smučarjev.

Ljubno

Uredili nov odsek ceste
V začetku decembra so v Ljubnem zaključili pomembno in-
vesticijo, ki izboljšuje kvaliteto življenja v kraju. Potem, ko
so položili še asfalt, so namreč zaključili zahtevno obnovo
175-metrskega odseka ceste od Učežka do Vazov. Kot je po-
vedal Brane Fajfar, predsednik sveta KS Ljubno, je izvaja-
lec, Cestno podjetje Kranj, z deli začel že avgusta. Opravili
so sidriranje opornega zidu in uredili odvodnjavanje pod-
talnice iz brežine. "Na odseku je izdelan drenažni vod, ka-
nalizacija, vodovod, elektro in telekom kanalizacija in za
javno razsvetljavo. Investicijo so finančno pokrili Komuna-
la Radovljica za vodovod, Elektro Gorenjska za elektro del,
Telekom Slovenija za telefonijo, vsa ostala dela v višini
sedemdest tisoč evrov pa občina Radovljica in Krajevna
Skupnost Ljubno, ki je bila nosilec projekta." Kot pravi
Brane Fajfar, so tako krajani kot on zadovoljni z opravljeni-
mi deli. M. A.

Posavec

Končno nova telefonska centrala
Konec novembra so tudi na Posavcu postavili novo telefon-
sko centralo, ki omogoča bistveno boljšo telefonijo za nasel-
ja Posavec, Ljubno in Otoče. Kot je povedal predsednik sve-
ta KS Ljubno Brane Fajfar, sta krajevna skupnost in Telekom
Slovenija s pripravljalnimi deli začela že lani, ko so od avto-
ceste na ljubenskem polju do centrale napeljali optični ka-
bel. "Investicijo je kril Telekom Slovenija, ki po vaseh še iz-
vaja določene prevezave na obstoječem razvodu, tako da
bodo krajani imeli zagotovljene vedno boljše pogoje za ka-
belsko televizijo," pojasnjuje Fajfar. "Ker vsi krajani še ne
morejo koristiti nove pridobitve, bo potrebno tudi letos
izvesti nekaj del na območju od centrale do končnih odje-
malcev. Gre za tiste uporabnike, ki imajo tako imenovane
telefone-dvojčke in so preko PCM povezani s centralo. Na
Telekomu obljubljajo, da bodo pomanjkljivosti čim prej
odpravili." M. A.

Valerija Keršič

Podnart - Še vedno odmeva
lanski požar, ko je zagorela
lesena lopa v Podnartu št. 45.
Lastnica je stanovanjsko hišo
kupila 30. septembra lani in
se vanjo skupaj s sinom pre-
selila. 19. decembra sta bila
oba v stanovanjski hiši. So-
sedje, s katerimi se lastnica
še ni dodobra spoznala, so ji
nenadoma potrkali na vrata,
žal pa so ji morali sporočiti,
naj se umakne iz objekta, saj
ji poleg hiše gori lesena lopa.
Obenem so na pomoč pokli-
cali tudi gasilce. Vodja inter-
vencije Bine Perič, poveljnik
PGD Podnart, je povedal, da
so bili o požaru obveščeni ob
16.25, njihov odzivni čas pa
je bil po podatkih centra za
obveščanje natanko pet mi-
nut, kar je še enkrat hitreje,

kot to zahtevajo minimalni
predpisi. Po prihodu na kraj
je bila lopa že v polno razvi-
tem požaru, gorela je že tudi
lesena stanovanjska hiša, ki
je bila od gorečega objekta
oddaljena le 1,5 metra. Na
tem požaru se je zelo dobro
pokazal pomen hitrega ob-
veščanja in alarmiranja ter
dobra organiziranost in pri-
pravljenost gasilcev, saj so za
obvarovanje lesene hiše to-
krat zares odločale sekunde.
Nekaj težav so imeli tudi z
zagotavljanjem vode za gaše-
nje, saj so bili vsi okoliški hi-
dranti zamrznjeni, tako da
so vodo za gašenje točili kar
iz zidnih hidrantov v proiz-
vodnih prostorih podjetja
Atotech. "Zadovoljen sem,
da smo leseno hišo obvaro-
vali v celoti, lopa je bila v
tem primeru resnično po-

stranska zadeva," je še pove-
dal Bine Perič. Svojo dobro-
delnost so pokazali tudi so-
sedje. Že naslednji dan so
novi sosedi zagotovili nekaj

drv in lesenih palet iz pod-
jetja Atotech, saj je skupaj z
drvarnico pogorela tudi
kompletna zaloga drv za
zimsko sezono.

Požar uničil le leseno lopo

Radovljica, Lesce

Slovenski prvaki v taroku 
Ekipa igralcev taroka, ki jo sestavljajo Slavko Bec in Andrej
Anderle iz Radovljice in Janko Macuh iz Lesc, vsi člani tarok
društva Merkur, je pokalni prvak Slovenije v taroku za leto
2010. Naslov prvakov so osvojili med približno 60 prijav-
ljenimi trojkami iz vse države. Tekmovanje je imelo tri kroge
izločilnih turnirjev in finalni turnir. Finalni turnir najboljših
treh trojic je potekal v restavraciji Center Lesce, finalisti pa
so bili še igralci kluba Kaval Celje in BKP Piran. "Očitno sta
bila sreča in znanje na naši strani, saj smo vsi trije zmagali
na svojih mizah," je povedal Andrej Anderle. "Prvenstvo v
taroku posamično poteka čez vse leto, igra se 12 turnirjev,
prireditelji pa so društva taroka iz Maribora, Celja, Laškega,
Postojne, Trebnjega, Ljubljane, Škofljice, Pirana, Izole in
Kranja." M. A.
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Knjižnica Lesce
ves mesec 
"PRAVLJICA"

Razstava likovnih izdelkov, ki so jih ustvarili učenci 5. B razreda OŠ
Frana S. Finžgarja Lesce pod mentorstvom Januše Avguštin.

Knjižnica Begunje
ves mesec 
"ZIMSKA PRAVLJICA"

Razstava likovnih izdelkov učencev 2. B razreda podružnične OŠ Be-
gunje, ki so ustvarjali pod mentorstvom Saše Hrovat.

Knjižnica Kropa
ves mesec 
"SMEŠKO SNEŽAK"

Razstava likovnih izdelkov učencev OPB iz OŠ Lipnica pod mentor-
stvom Polone Frelih in Urške Novak Šimenc.

Linhartova dvorana Radovljica
7. januarja ob 17. uri:
POZAVNOZAVER

Lutkovna predstava, Teater za vse Jesenice. Gospod Pozavnikar je
glasbenik, ki si želi le eno - v popolnem miru vaditi in igrati na svojo
pozavno. A mu ne uspe. Ves čas ga namreč moti klepetava gospodič-
na Sirotka. Radovednost pa se gostiteljici obrestuje, saj gospod Po-
zavnikar gospodični Sirotki razloži in pokaže veliko zanimivega o svo-
jem glasbilu. Ko pa nanj zaigra ... Predstava je namenjena otrokom od
3. leta dalje in traja 30 minut. ZA ABONMA IN IZVEN

13. januarja ob 18. uri:
SKANDINAVIJA - v kraljestvu losov in severnih jelenov

Potopisno predavanje, Luka Brezavšček in Tanja Žnidaršič. Skandinavija
popotnika tako navduši, da se tja zagotovo še kdaj vrne. Kakovost življe-
nja je tam na prvem mestu, prostrana pokrajina, ki je polna jezer, fjor-
dov, fjelov, raznovrstnega rastlinskega in živalskega sveta ... ZA IZVEN

17. januarja ob 19.30:
ZASEBNO ŽIVLJENJE

Gledališka predstava, komična drama, SNG Drama Ljubljana. Igrajo:
Uroš Fürst, Barbara Cerar, Branko Šturbej, Saša Tabaković, Andrej
Nahtigal, Nina Valič. Glavna protagonista igre sta Ona in On: dva po-
sameznika, razmeroma dobro preskrbljena, povprečna človeka zgod-
njih srednjih let, ki jima življenjski slog narekuje moderni urbani indi-
vidualizem. Devet prizorov, prepletenih s kratkimi epizodami, nepo-
srednimi nagovori občinstva in duhovitimi komentarji, je devet ključ-
nih postaj v oblikovanju njunega odnosa, v katere vstopajo tudi drugi
bolj ali manj naključni liki. ZA ABONMA IN IZVEN

19. januarja ob 9. uri: 
"KINOKLEPET" ob filmu POVRATNE STEKLENICE

Filmsko srečanje ob kavi, pogovor bo vodila Alenka Bole Vrabec. Komič-
na zgodba o sprejemanju starosti, začinjena z značilnim češkim hu-
morjem, govori o učitelju književnosti, ki se nekega dne zave, da svojih
učencev nikakor ne razume več. V šoli da odpoved in se odpravi novim
izzivom naproti. Po večkratnih neuspelih poskusih sprejme delo v lokal-
nem supermarketu na oddelku za povratne steklenice. ZA IZVEN

24. januarja ob 19.30: 
LJUBIM TE - SPREMENI SE!

"Novi muzikal producenta uspešnice Moje pesmi moje sanje". Nad-
vse zabaven gledališki kolaž, ki nam pokaže več zgodb, kot jih piše
življenje. V lahkotnem tonu, z veliko dobre glasbe spoznamo, kako
skozi različna življenjska obdobja sprejemamo sebe in ljudi okrog
nas, kako zorijo naši medsebojni odnosi od prvih najstniških ljubezni
do ljubezni v jeseni našega življenja. V vlogah se odlično znajde igral-
sko - pevska ekipa: Simona Vodopivec Franko, Romana Krajnčan, Da-
nijel Malalan in Marjan Bunič. ZA IZVEN

Četrtek, 27. januarja 2011, ob 18. uri
PAKISTAN - dežela prijaznih ljudi

Potopisno predavanje, Zoran Furman. Potovanje po tej "nevarni" de-
želi se začne v glavnem mestu Islamabad. Od tu nas bo pot vodila na
sever v Gilgit in na skrajni zahod, ob meji z Afganistanom, kjer bomo
obiskali ljudstvo Kalaši, potomce Aleksandra Velikega. Ustavili se
bomo na prelazu Shandur, potem pa sledi še Karimabad in treking
pod ubijalsko goro, kakor imenujejo Nanga Parbat. ZA IZVEN

Pleiades

SOBOTA, 8. januarja 2011, ura po dogovoru
Delavnica: Vodna masaža in lebdenje v vodi (Vodi: Tjaša Če-
pus)

Hotel Drnča, Dvorska vas 37 a

TOREK, 11. januarja 2011, od 18. do 21. ure
Predstavitev knjige/degustacija hrane: KANDIDA, KUGA
TRETJEGA TISOČLETJA  (Vodi: Ica Krebar)

Naselje Dole, Poljšica 6, PODNART

Knjižnica Radovljica

TORKOVI VEČERI vedno ob 19.30

11. januarja 
"NOVA ZELANDIJA - DEŽELA BELEGA DOLGEGA OBLA-
KA"

Nova Zelandija je bila dolga leta odmaknjena od svetovnega dogaja-
nja. Obroč držav okrog Tihega oceana pa se vse hitreje razvija in raz-
voj ni obšel niti te otoške države. Sorazmerno velika država z malo
prebivalci nudi popotnikom in ljubiteljem narave obilje nedotaknjene-
ga sveta. Belci in Maori so ustvarili moderno državo, ki pa ni brez pro-
blemov. Predaval bo Janez Pretnar.

18. januarja
"UPRAVNI KOLEKI NA SLOVENSKIH ADMINISTRATIVNIH
OZEMLJIH"

Knjiga Upravni koleki na slovenskih administrativnih ozemljih je prvi
in hkrati najpopolnejši pregled tega področja. Danes imajo koleki s
slovenskega območja veliko zgodovinsko in numizmatično vrednost.
Knjigo bo predstavil avtor Zmago Jelinčič Plemeniti.

25. januarja 
"IGRALEC RAGBIJA"

Igralec ragbija je knjiga, ki nam v literarni obliki prvič odstira način de-
lovanja tajnih služb v naši polpretekli zgodovini. Svoj najnovejši ro-
man bo predstavil Miha Brejc.

* * *

ves mesec 
"KO NAS OBIŠČE SVETLANA MAKAROVIČ"

V Knjižnici A. T. Linharta Radovljica smo pripravili razstavo knjig pri-
ljubljene slovenske pesnice in pisateljice Svetlane Makarovič.

petek, 14. , 21. in 28. januarja, ob 17. uri
"INSIDE OUT"

Srečanje za vse mlade, stare od 12 do 15 let, ki bi radi preživeli čas na
drugačen način. Ob "norih" igrah, zanimivih pogovorih na življenjske
teme in videoigricah se bomo dobili v knjižnici.

* * *

četrtek, 20. januarja, ob 10.30
POGOVOR O KNJIGAH

Vsak tretji četrtek se srečujemo in pogovarjamo o zanimivih novih in
malo manj novih knjigah, tokrat tudi o knjigi Svetlane Makarovič
"Saga o Hallgerd". 

Vabljeni!

Otroške prireditve

ČETRTKI ob 17. uri

13. januarja
"PIKA NOGAVIČKA" 

(priredila Slavica MAGDIČ). Igrico s petjem bodo za otroke, stare vsaj
3 leta, uprizorili učenci OŠ Žirovnica.

20. januarja
"LECTARIJA"

Obiskali bomo Lectarski muzej v Radovljici in spoznali lectarske moj-
stre in njihovo delo. Zberemo se pred knjižnico!

27. januarja
"PEK BOM!" 

Pravljično uro za otroke, stare vsaj 4 leta, bosta pripravila Barbara Kli-
nar in Klemen Humerca.

* * *

sreda, 19. januarja, ob 18. uri
"SNEŽENA DEKLICA" (ruska pravljica), 

Prireditev za otroke, stare vsaj 3 leta. Lutkovno predstavo, zaigrano na
waldorfski način, bo pripravila waldorfska vzgojiteljica Tadeja Štular.

ves mesec 
"SUPERKNJIGA"

Predlagajte svojo superknjigo, zgoščenko, DVD ... in poglejte, kaj
predlagajo drugi!

ves mesec 
"NAGRADNO VPRAŠANJE ZA OTROKE"

Mladi bralci lahko odgovarjate na nagradno vprašanje. Tudi letos
bomo spoznavali poklice. Svoje odgovore lahko oddate v knjižnici ali
preko naše domače spletne strani www.rad.sik.si.

ves mesec 
"KO BOM VELIK, BOM ..."

Vsak mesec pripravimo razstavo knjig o poklicih in spoznamo enega
izmed njih. V januarju je to PEK.

Januar 2011
ČETRTEK, 13. januarja 2011, od 18.30 do 20. ure
Ples /srečanje: BIODANZA(r) - Z zavedanjem se prebujam
in izražam (Vodi: Nataša Kern)

Hotel Drnča, Dvorska vas 

SOBOTA, 15. januarja 2011, od 17. do 19. ure
Delavnica: Skupinska zvočna kopel z energetskimi instru-
menti (Vodi: Tjaša Čepus)

Hotel Drnča, Dvorska vas

TOREK, 18. januarja 2011, od 18. do 20.30  
Predavanje: Zdravo in čisto črevo, za zdravo življenje in telo.
(Vodi: Rok Černelc, kolonohidroterapevt)

Hotel Drnča, Dvorska vas

SREDA, 19. januarja 2011, od 18. do 19.30
Predavanje/degustacija: Zeleni kašasti sokovi (Vodi: Mar-
jana Žmavc)

Naselje Dole, Poljšica 6, PODNART

SOBOTA, 22. januarja 2011, od 10. do 12. ure 
Delavnica v naravi: Gozdna šola - ciklus učenja jezika na-
rave v gozdu za odrasle 
(Vodi: Jaka Šubic, gozdar, geomant.)

Zbirališče na recepciji, Hotel Drnča, Dvorska vas 

SREDA, 26. januarja 2011, od 18. do 20. ure 
Predavanje: Vedska astrologija Djotiš - usoda ali svobodna
volja (Vodi: Mateja Kunc)

Hotel Drnča, Dvorska vas 

ČETRTEK, 27. januarja 2011, od 18. do 19.30 
Predavanje: Atlantida - mit ali resničnost? (Vodi: prof.
Stjepan Palajsa)

Hotel Drnča, Dvorska vas

PETEK, 28. januarja 2011, od 17. do 20. ure 
Ustvarjalna delavnica: Izdelajmo naravna rastlinska mila
(Vodi: Gregor Sojer)

Hotel Drnča, Dvorska vas

SOBOTA, 29. januarja 2011, od 17. do 18.30 
Potopisno predavanje: Skalno gorovje Kanade (Vodi: Petra
Draškovič)

Hotel Drnča, Dvorska vas

Organizator, podjetje Pleiades, prijave za vse delavnice in predavanja spre-
jema do enega dneva pred dogodkom na številko 040/213 223 ali
info@pleiades-club.com. 

Kino
petek, 7. januarja 2011, ob 20. uri
WALL STREET 2: DENAR NIKOLI NE SPI (2 h 13 min), drama

sobota, 8. januarja 2011, ob 16. uri
PANIKA NA VASI (1 h 15 min), animirani film

ob 18. uri
MATI IN HČI (2 h 05 min), drama

ob 20.15
WALL STREET 2: DENAR NIKOLI NE SPI (2 h 13 min), drama

nedelja, 9. januarja 2011, ob 16. uri
PANIKA NA VASI (1 h 15 min), animirani film

ob 18. uri
WALL STREET 2: DENAR NIKOLI NE SPI (2 h 13 min), drama

ob 20.15
MATI IN HČI (2 h 05 min), drama

četrtek, 13. januarja 2011, ob 20. uri
GROZLJIVO SREČEN (1 h 30 min), psihološki triler

petek, 14. januarja 2011, ob 18. uri
LEGENDA SOVJEGA KRALJESTVA (1 h 37 min)

animirana domišljijska pustolovščina

ob 20. uri
LAHKA PUNCA (1 h 32 min), romantična komedija

Radovljica

Razstava v prostorih Gorenjske banke
Med 3. in 31. januarjem je v prostorih radovljiške poslovne
enote Gorenjske banke na ogled razstava slik Marte Gašper-
lin, članice kluba DOLIK. To je že njena druga razstava v pros-
torih banke v zadnjem letu. Slike si lahko ogledate v času po-
slovanja radovljiške ekspoziture od 8. do 18. ure. M. A.



deželne novice
Deželne novice, petek, 7. januarja 201116

Radovljica

Radovljičani na slovenskem večeru v Avstriji
Konec leta je radovljiška Vinoteka Sodček na avstrijskem
smučišču Turracher Höhe, ki leži na meji med avstrijsko Ko-
roško in Štajersko, skupaj z agencijo Skipass travel iz Kranjske
Gore organizirala predstavitev slovenskih vin, pristne
slovenske hrane ter Elanovih smuči. Na avstrijskem smučišču
so tako svoja vina predstavila vinarja Kristančič in Prinčič iz
Goriških Brd ter klet Dveri-Pax iz Jarenine. "Slovenska vina so
zbudila veliko zanimanja okoliških hotelirjev. Zaradi precejš-
njega navdušenja domačinov se je porodila ideja, da bi
slovenski večer postal na začetku smučarske sezone kar tradi-
cionalen," je povedal lastnik vinoteke sodček, Radovljičan
Aleš Čebašek, ki je za dobro vzdušje v Avstrijo pripeljal tudi
ansambel Veseli Begunjčani. Slovenskim predstavnikom so
se pridružili tudi smučarji, tekmovalci v hitrih disciplinah z
Burkhardom Schafferjem, glavnim trenerjem slovenske
moške A alpske reprezentance za hitre discipline, ki je doma
prav v krajih pod smučiščem Turracher Höhe. M. A.

Marjana Ahačič

"Tudi če bi jih imeli trikrat
več, bi bile med prazniki vse
brunarice zasedene. Gostje
se oglašajo od vsepovsod:
prihajajo tako Madžari kot
bližnji Kranjčani," je bil med
božično-novoletnimi prazni-
ki zadovoljen Boštjan Kalan,
ki je skupaj s soprogo Alen-
ko in hčerkama tik pred kon-
cem leta pripravil tudi urad-
no odprtje novega turistične-
ga naselja. Za devet lesenih
brunaric so Kalanovi pred
dobrim mesecem dni dobili
še zadnje uporabno dovolje-
nje, a idejo o turističnem na-
selju visoko nad mestnim vr-
vežem so začeli uresničevati
že pred desetletjem. 
"Odločitev, da postaviva bru-
narice za turiste, je padla po
dopustu, ki smo ga preživeli
v podobnem naselju v Avstri-
ji," je pojasnila Boštjanova
soproga Alenka. Kalanovi
tudi sami živijo v slikoviti
vasi nad Podnartom, od ko-
der se ponujajo čudoviti raz-
gledi na okoliške hribe, pred-
vsem Šmarjetno in Jošt. "Pri-
šli smo domov, mož je rekel:
tukaj bo ... in s prstom poka-
zal na strm, z gozdom pora-
sel hrib pod domačo hišo," se
spominja, hči Petra pa doda-
ja: "Vedno, ko smo se vračali
z dopusta, sta v avtu kovala
načrte, kako se bosta skupaj
lotila kakšnega projekta." 
Deset let je minilo od prve
odločitve, pred dvema leto-
ma pa je v bregu pod doma-
čo hišo začelo rasti naselje
desetih lesenih hišic. Devet
jih je namenjenih počitni-
karjem, v prvi, takoj na vho-
du v naselje, pa je recepcija.
Največ časa so jim vzeli bi-
rokratski postopki, kot je
sprememba namembnosti

zemljišča, in priprava pro-
jekta, pravita lastnika, lani
pa so že začeli sprejemati
prve goste. 
"Zamislili smo si, da bodo v
hiške prihajali ljudje, ki so
potrebni miru in počitka, ki
radi hodijo peš in raziskuje-
jo," pojasnjuje Alenka Ka-
lan. "Predstavljali smo si, da
bodo prihajali predvsem Ni-
zozemci in Angleži, pa so
zaenkrat naši gostje pred-
vsem Avstrijci, ki sicer živijo
v mestih, pa tudi Madžari in
veliko Slovencev; najbližji so
iz Kranja. Prihajajo tako pari
kot družine z otroki. Vsi so
navdušeni nad mirom in iz-
jemno okolico. V lepih, jas-
nih dnevi se od tu vidi celo
nebotičnik sredi Kranja!"
Kot pravijo Kalanovi, zaen-
krat nimajo velikih načrtov
za prihodnost. Upajo, da
bodo turisti prihajali vse
leto. "V zgornjem nadstrop-
ju hiše, v kateri je recepcija,
imamo dovolj velik prostor
za organizacijo seminarjev
ali tako imenovanih team

buildingov za tiste, ki pri
svojem delu potrebujejo
mirno okolje. Upamo, da
bomo lahko izkoristili tudi
to možnost. A zaenkrat smo
zadovoljni, da smo začeli in
da so ljudje, ki prihajajo k

nam, nad ponudbo navdu-
šeni. Verjamem namreč, da
so prav zadovoljni gosteje ti-
sti, ki najbolje širijo dober
glas o nas in na ta način pri-
vabljajo nove goste," je pre-
pričana Alenka Kalan. 

Odprli turistično naselje Dole
Kalanovi so na domači Poljšici pri Podnartu postavili prvo turistično naselje na Gorenjskem. Veliko
zanimanje turistov od vsepovsod.

Naselje sta tik pred novim letom odprla Alenka Kalan in
župan Ciril Globočnik. I Foto: Anka Bulovec

Zasnova hišic je nastala po ideji lastnikov, Alenke in Boštjana Kalana. Boštjan je sam 
uredil tudi vso okolico, Alenka pa je poskrbela za notranjost s kuhinjo in kopalnico 
opremljenih hišic, v katerih je po šest ležišč. I Foto: Anka Bulovec

25 odstotkov popusta, darilo in še kavica!

●  Knjiga
Sladka Evropa

●  Knjiga
Kava●  Knjiga

Mleko

●  Knjiga
Prvi kranjski
ropar

●  Kapa

●  Skodelica

●  Zložljivi dežnik

●  Kalkulator

●  Kapa

25 odstotkov popusta, darilo in še kavica!

117 evrov

Kot vsako leto smo tudi letos za vas pripravili
nekaj praktičnih daril, med katerimi boste lahko
izbirali, ko boste prišli k nam poravnat letno
naročnino na Gorenjski glas. Na sedežu
Gorenjskega glasa, na Bleiweisovi cesti 4 
v Kranju (zraven nebotičnika) vas bomo 
od ponedeljka do petka pričakovali 
od 7. do 15. ure, ob sredah do 16. ure. 
Ko boste na obisku pri nas, vas bomo 
postregli tudi z brezplačno kavico. Vabljeni! 

Naročnina za leto 2011 znaša 156 evrov. 
Pri plačilu letne naročnine vam priznamo
25-odstotni popust 
in znaša le 117 evrov
(prihranite kar 39 evrov)!

●  Knjiga
Divjačina
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POŠLOPOŠLO

Pestro in dobrodelno božično dogajanje
Že četrto leto zapored je mladinska veroučna skupina z idej-
nim vodjem in koordinatorjem Bernardom Zupancem na
čelu sredi decembra pripravila štiridnevni program Božič za
vse. Tudi letos je vključeval tako dobrodelni sejem z različ-
nimi stojnicami kot druge aktivnosti, namenjene vsem kra-
janom in tudi obiskovalcem od drugod. Glavni cilj projekta
je uresničevanje božičnega sporočila miru in ljubezni ter
tudi zbiranje finančnih sredstev, ki se bodo podarila leškim
oziroma okoliškim humanitarnim, nevladnim in neprofit-
nim organizacijam. Organizirali so različna predavanja 
(Vzgoja mladih, Meta Eržen; Misijonar na Madagaskarju,
misijonar Klemen Štolcar), likovno delavnico (Tanja Eržen),
kuharsko delavnico (sestre Teresa Cachot, Tanja Eržen in
Tine Krmelj), predstavili so skavte in njihove veščine (Vid
Grašič in Matic Čad), mlada akademska slikarka iz Lesc
Tanja Eržen se je predstavila s svojo prvo samostojno razs-
tavo; gostili so tudi goste z avstrijskega Koroškega - župnik
Janko Krištof iz Bilčovsa je predstavil Antona Martina
Slomška, recital v treh delih. Program se je zaključil z
nedeljsko večerno mašo ter božičnim koncertom operne
pevke Andreje Geržina s spremljavo akademske organistke
Nine Štalekar in pevskega zbora Triglav. I. K.




